
Darbecilerin Darbecilerin 
saldırdığı odasaldırdığı oda

o günkü gibio günkü gibi

Konak’taKonak’ta
SrebrenitsaSrebrenitsa

anmasıanması

‘HAYVANA ZULUM‘HAYVANA ZULUM
VICDANA YUK OLUR’VICDANA YUK OLUR’

TBMM’ye sunulan yasa teklifinde, sokak 
köpeklerinin ‘uyutulması’ işlemi ancak kuduz 
gibi bulaşıcı hastalık taşıyan ve rehabilite edile-
meyen hayvanlara uygulanacak. Başıboş sokak 
köpeklerini toplatmayan belediye başkanlarına 

3 yıl hapis cezası gelirken, evcil hayvanını so-
kağa atan vatandaşlara ise 60 bin TL para cezası 
uygulanacak. Yasadaki revizyonu değerlendiren 
Angels Farm Sanctuary Kurucusu Sibel Çakır, 
‘Belediye başkanları, ‘Ben hapse gireceğime 

köpek ölsün, bana ne?’ diyecekler. Öldürmeye 
dayalı bir hareket bu. Bu, sadece uyutulma ke-
limesini kaldırıp değişik bir şekilde süsleyerek 
sunmak. Vicdanı olan toplumu sustura-
bilme amaçlı bir çalışma” dedi.

www.yenibakis.com.tr
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı tarafından sağlık turizmi alanı olarak 
belirlenen İnciraltı’nda planlama süreci 
devam ederken, İnciraltı hak sahipleri bir 
araya geldikleri İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay’dan destek istedi. 
Tugay’dan ‘Bu plana karşıyız, yeni plan ya-
pacağız’ karşılığını alan İnciraltı hak sahip-
leri, “Planlardan vazgeçmiyoruz. Planımıza 
sahip çıkıyoruz” diye karşılık verdi. 

İZMİR Büyükşehir Belediyesi tarafından 
kurulan moloz ve hafriyat atığı geri 
dönüşüm tesisleri sayesinde hem çevresel 
kirliliğin hem de görüntü kirliliğinin önüne 
geçilirken atıklar da ekonomiye kazandırı-
lıyor. Hafriyat ve inşaat atıklarının özellikle 
ormanlık alanları tehdit etmesine karşı 
çevreci bir adım daha atan büyükşehir, ku-
racağı tesisle atıkları yol dolgu malzemesi, 
parke, bordür üretiminde kullanılmak 
üzere geri dönüştürecek.

İZMİR Katip Çelebi Üniversitesi’nden 
(İKÇÜ) Dr. Öğretim Üyesi Erhan Irmak, 
deniz suyu sıcaklığının artması ile 
Akdeniz ve Ege’de egzotik türlerin 
çoğaldığına, yerli balık türlerinin de 
azaldığına dikkati çekip, “Deniz suyu 
sıcaklığının artışı, balon balığı ve aslan 
balığı gibi egzotik türlerin sayısında 
artışa neden oluyor. Daha önce akvar-
yumlarda görmeye alıştığımız aslan 
balığının, Süveyş Kanalı’ndan geçerek 
batıya doğru yayılışı arttı” dedi.

İnciraltı planına
‘Tugay’ vetosu

Büyükşehir’den
doğa dostu tesis

Gazeteye 
ulaşamıyoruz

ÇOK daha eskiden, sokakta 
gazete satanlar vardı. Mavi bir 
kartonun içine dizdikleri 
gazeteleri, sokak sokak 
dolaşarak satarlar ve 
bağırırlardı...

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Erhan Erhan 
IrmakIrmak

TOBB’dan, ABD’yeTOBB’dan, ABD’ye
‘Ticaret Köprüsü’‘Ticaret Köprüsü’

5

3

7

ABD’nin Şikago kentinde açılan, 
Türkiye Ticaret Merkezi’nin (TTM) 
tanıtımı İzmir’de gerçekleşti.  
Açılan merkezin, Türk ürünlerinin 
ABD pazarına taşınmasını kolay-
laştıracağına vurgu yapılırken, bu 
tür merkezlerini sayısının artması 
gerektiği ifade edildi.

Farklı türler arttıkça
yerli balıklar azalıyor

5 İnternet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.
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1 EYLÜL’den itibaren yeni güven-
lik sistemine sahip olmayan sıfır 
araçlar satılamayacak. Firmalar 
ellerindeki stoğu eritmek için in-
dirim kampanyaları düzenleyince 

Nisan’dan bu yana satışlarını her 
ay yüzde 30 arttırdı. İkinci elde ise 
yaprak kıpırdamadığını söyleyen 
Otokent Başkanı Feyzi Demir, “Ge-
çen yıl günde 550-600 araç satar-

ken bu yıl rakam 250-300’e kadar 
düştü. Çoğu işletme satış yapma-
dan haftayı kapatıyor” dedi. 
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AK Parti’nin sokak hayvanlarıyla ilgili yasa tasarısının amacının vicdanlı insanları kandırmak AK Parti’nin sokak hayvanlarıyla ilgili yasa tasarısının amacının vicdanlı insanları kandırmak 
olduğunu öne süren Angels Farm Sanctuary Kurucusu Sibel Çakır, “Bu çalışma, Adalet ve Kalkınma olduğunu öne süren Angels Farm Sanctuary Kurucusu Sibel Çakır, “Bu çalışma, Adalet ve Kalkınma 

Partisi’nin kendi yaptığı usulsüzlükleri ve barınaklardaki vahşeti örtme çabasıdır” diye konuştuPartisi’nin kendi yaptığı usulsüzlükleri ve barınaklardaki vahşeti örtme çabasıdır” diye konuştu

3

Filenin Sultanları
Olimpiyat yolunda

Nesli Balcı Yılmaz

8

‘Sıfır’da satışlar coştu‘Sıfır’da satışlar coştu
‘ikinci el’ ise durdu‘ikinci el’ ise durdu

EMR EMR Windsurf ve Yelken Windsurf ve Yelken 
Spor Kulübü Sporcusu Spor Kulübü Sporcusu 
Parla Kabasakal, Fran-Parla Kabasakal, Fran-
sa’da gerçekleşen IQ Foil sa’da gerçekleşen IQ Foil 
Youth ve Junior Avrupa Youth ve Junior Avrupa 

Şampiyonası’nda, U15 Şampiyonası’nda, U15 
Kızlar Kategorisinde Av-Kızlar Kategorisinde Av-
rupa Şampiyonu olurken, rupa Şampiyonu olurken, 
U17 Kızlar Kategorisinde U17 Kızlar Kategorisinde 
Avrupa Üçüncüsü oldu.Avrupa Üçüncüsü oldu.

İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin Tür-
kiye Futbol Federasyonu (TFF) ile birlikte 
düzenlediği U13 ve U15 Kız Futbol Ligi 
sona erdi. İki klasmanda 21 takımın müca-
dele ettiği turnuvada dostluk kazandı

Kızlar oynadıKızlar oynadı
dostluk kazandıdostluk kazandı

8

Klasik müziğin genç Klasik müziğin genç 
dâhileri sahnedeydidâhileri sahnedeydi
ULUSLARARASI 
İzmir Festivali’nde sah-
neye çıkan, Balkanların 
önemli orkestralarından  
Camerata Balcanica 
Ensemble, bünyesindeki 
genç solistlerin icra et-
tikleri eser-
lerle beğeni 
topladı, 
seyirci ta-
rafından 
uzun süre 
alkışlandı.

Timuçin
Çelebi

Sokak hayvanlarıyla ilgili yasanın kabul edilmesi

ÖZEL
HABER
Sercan Özipekçi

2’de

ÖZEL

Murat Ervin
HABER

Feyzi Feyzi 
DemirDemir

İzmir’in Parla’sı Avrupa şampiyonuİzmir’in Parla’sı Avrupa şampiyonu

Parla Parla 
KabasakalKabasakal

Cemil Cemil 
TugayTugay

Tayfun Tayfun 
KarabulutKarabulut

Sibel Sibel 
ÇakırÇakır

Mutlu
Duman
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Sevgili Arsız Ölüm – Dirmit

Köyden şehre göç eden kalabalık bir 
ailenin şehirle mücadelesini ailenin en küçük 
kızı Dirmit’in gözünden dinliyoruz. Sıkıştıkları 
tek odalı evde, şehre tutunma mücadelesin-
de hepsi kendilerince bir yol tutturuyor.

13 Temmuz 2024, Cumartesi - 20:30

13 Temmuz 2024, Cumartesi - 21:00

 Emekli sıradan vatandaş Mümtaz’ın 
saf oğlu zaman tanrıçası kronos’a aşık 

olur ve onu istemek için Olympos’a 
giderler. Aile orada gıybet tanrısından, 

ölüm tanrısına kadar her biriyle kahka-
ha dolu bir macera yaşayacak.

Alice Harikalar DiyarındaAlice Harikalar Diyarında
13 Temmuz 2024, Cumartesi - 15:00

Harikalar Diyarında yaşayanlar 
Bilmececi yüzünden hayal kuramazlar 

ve tüm aleme mutsuzluk hakimdir. 
Bir kurtarıcı beklerler o da her zaman 
en iyisini en güzelini hayal eden hayal 

etmekten korkmayan prenses Alice’dir.

Events Across Turkey’in bir kült haline ge-
len uluslararası ödüllü projesi An Epic Symp-
hony, Hafızalarda kalan Harbiye konserinden 
sonra ülkemizin en önemli seslerinden CEM 
ADRIAN’ı Night Flight Symphony Orchestra 

& Choir eşliğinde yeniden ağırlıyor.

13 Temmuz 2024, Cumartesi - 23:00

13 Temmuz 2024, Cumartesi - 18:30

Arabesk ve fantezi müziğinin güçlü ses-
lerinden Hakan Altun, ‘Hani Bekleyecek-
tin’, ‘Duyanlara Duymayanlara’ ve ‘İstanbul 
Olmaz Olsun’ gibi kederli aşk şarkılarını 
dinleyicisiyle buluşturmaya devam ediyor.

Karlar ülkesinde Anna çok hastalanır. 
Şifasını bulmak için kardeşi Elsa sihirlerini 
kullanır ama etki etmez. Dostları örümcek 
adamla birlikte çareyi ulu büyücü de bulurlar.

Hakan Altun KonseriHakan Altun Konseri

Örümcek Adam Karlar ÜlkesindeÖrümcek Adam Karlar Ülkesinde

HAZIRLAYAN
DİLEK YARDIMCI

Çok daha eskiden, so-
kakta gazete satanlar 

vardı.
Mavi bir kartonun 

içine dizdikleri gazeteleri, 
sokak sokak dolaşarak 
satarlar ve bağırırlardı:

“Yeni Asır, Hürriyet, 
Akşam, Yeni Sabah…”

Biz onlara müvezzi 
derdik.

Gazeteye ulaşmak çok 
kolaydı. 

Hemen her meydanda 
gazete bayileri vardı. Ga-
zeteler, dergiler, boy boy 
asılır, teşhir edilirdi.

Gazete satın almak, 
gazeteye ulaşmak, asla 
sorun olmazdı.

Şimdi böyle bir 
şansımız yok. Gazeteler, 
bir marketler zincirinin 
mağazalarında satılıyor. 
O da hepsinde değil. Bazı 
marketleri de sayarsak, 

sonuçta sayıları o kadar 
fazla değil.

Dergi yok. Zaten 
yayınlanmıyor. Ama 
gazeteler, yaşamak istiyor. 
Bin bir zorluğa rağmen 
çıkıyorlar. Ama okuyu-
cuya ulaşmakta zorluk 
yaşıyorlar.

Müvezzi, yağmur 
da yağsa, kar da yağsa, 
fırtına da çıksa o gazeteyi 
satardı. Yine de bağırırdı:

“Yeni Asır, Hürriyet, 
Akşam, Yeni Sabah…”

Bayi, her halükarda 
dükkanını açardı.

Şimdi böyle bir şansı-
mız yok. Gazete satılan en 
yakın market bana 1.5 ki-
lometre uzakta. Bazılarına 
daha da uzakta.

Onun için gelin “Gaze-
te okunmuyor” demeye-
lim, “Gazeteye ulaşılmı-
yor” diye haykıralım.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden
Gazeteye ulaşamıyoruz

“

Bazı belediyelerde bir dönem; 
güdümlü yönetime boyun eğen 
başkanlar yanlış işler yaptılar.

Bu “yanlış”ın içeriğinde 
aklınıza ne geliyorsa var.

Ve giderken bir enkaz bırak-
tılar.

Sadece enkaz bırakmakla 
kalmadılar, doyuramadıkları-
nın kinlerini de beraberlerinde 
götürdüler.

Sonunda o doyuramadıkları, 

yarım kalan hesabı bir şekilde 
görmeye kalktılar.

Emin bir kaynaktan öğrendim.
Böyle örneklerden birinin ara-

cını Manisa’da kurşunlamışlar.
Şikayetçi olmamış.
Şikayetçi olsa, foyası ortaya 

çıkacak. Başına daha büyük 
bela alacak.

“Kaza süsü” vererek vaktiyle 
ona uyarıda bulunan o “Her 
dönemde var olanlar”, çekmişler 

silahı, öfkelerini kusmuşlar eski 
başkana.

Güdümlü yönetime razı olmak 
böyle bir şeydir.

Razı olmamak diye bir alter-
natif de yok aslında.

Razı olunursa başkan olunu-
yor çünkü.

Bu örnekler çok yaşanıyor 
ama hasır altı ediliyor.

Gördükleri eğitim de bunu 
gerektiriyor zaten.

DU
VA

R 
YA

ZI
LA

RI

Geçen yıl Türkiye’ye 
66 bin 345 yabancı 
damat girmiş. En 
çok Almanya’dan. 

Sonra sırasıyla 
Suriye, Avusturya, 

Afganistan, 
Azerbaycan, İran, 

ABD, Irak ve 
Bulgaristan’dan.

Aynı yıl, ülkemize 
gelen yabancı gelin 
sayısı da toplam 31 
bin 290. Onlar da 

sırasıyla Özbekistan, 
Suriye, Azerbaycan, 

Rusya, Almanya, 
Fas, Türkmenistan, 

Kırgızistan ve 
Ukrayna’dan gelmişler.

Yani çaktırmadan 
geliyorlar, sızıyorlar ve 

çoğalıyorlar.
Biz de bu gerçeği 
görmüyor, 

aksine onlara 
takı takıyoruz.

Bir de böyle 
sızıyorlar

İbrahim 
Ormancı

”

Sonuçlarına katlanacaksınız

Şarkıdaki gibi, son 
verdim kalbimin işine. 

Kalpsiz deseniz yeridir!
***

Nazım Hikmet’e nazire 
yapayım ‘’ Demeğe de 
dilim varmıyor ama-Ka-

bahatin hepsi senin, 
canım kardeşim!‘’

***
Her Türk asker doğar 

ama... Bedelli askerlik ne 
iş o zaman?

***

Hanım beni bir konu 
hakkında ikna etmeye 

çalışırken ‘’TÜİK enflas-
yonuna inanıyorsun da 
benim dediğime neden 

inanmıyorsun herif?’’ de-
mesin mi?  Kadın haklı!

TRT’nin global izleyici kitle-
sine yönelik yenilikçi hamlesi 
olan uluslararası dijital plat-
formu tabii, 1 yılda 5 milyon 
aboneyi aştı.

TRT’den yapılan açıklamaya 
göre, Türk dizilerinin küresel 
çapta artan popülaritesini ve 
yeni izleme alışkanlıklarını 
karşılamak amacıyla hayata 
geçirilen yerli ve milli dijital 
platform tabii, kısa sürede 5 
milyon aboneye ulaştı. Plat-
form, kurulduğu günden bu 
yana 54,4 milyon saat izlenerek 
de büyük bir başarı elde etti.

Tabii’nin başarısını sosyal 
medya hesabından kutlayan 
TRT Genel Müdürü Mehmet 
Zahid Sobacı, “Türkiye’nin 
uluslararası dijital platformuna 
teveccüh gösteren tüm izleyi-
cilerimize ve emeği geçen tüm 
çalışma arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum.” ifadelerini kullandı.

Orijinal ve yerli 30’un üze-

rinde yapıma ev sahipliği yapan 
platform, izleyicilere sunduğu 
zengin ve kaliteli içerik yelpa-
zesiyle diğer dijital platformlar 
arasında öne çıktı.

Sevilen TRT dizileri, TRT 
kanallarının canlı yayınları, 
dünya genelinde beğenilen 
filmler, diziler ve belgeseller de 
tabii’de kullanıcı dostu arayüz, 
yüksek çözünürlüklü yayın 
kalitesi ve çok dilli alt yazı ve 
dublaj seçenekleriyle izleyici-
nin beğenisine sunuluyor. AA

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Urladam Ağaçlı SahneUrladam Ağaçlı Sahne

Kültürpark Açıkhava TiyatrosuKültürpark Açıkhava Tiyatrosu

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Jolly Joker Private AlaçatıJolly Joker Private Alaçatı

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

An Epic Symphony & Cem AdrianAn Epic Symphony & Cem Adrian

Tanrı Misafiri

Dijital platform “tabii” Dijital platform “tabii” 
5 milyon aboneyi aştı5 milyon aboneyi aştı

13 Temmuz 2024, Cumartesi - 21:00

37. Uluslararası İzmir Fes-
tivali, önceki akşam İzmir 

Tarihi Agora’da klasik müziğin 
geleceğinin ne denli parlak oldu-
ğunu kanıtlayan unutulmaz bir 
konsere ev sahipliği yaptı. Genç 
klasik müzisyenlere güvenilir 
bir kariyer geliştirme programı 
ve müzik piyasasında bir yer 
edinme imkânı sağlamayı amaç-
layan ArtLink’in, en iyi bölgesel 
projesi Camerata Balcanica En-
semble ve genç solistleri harika 
bir performans yaptı.

Batı Balkanlar’ın en iyi yara-
tıcı kapasitesini sergileyen, aynı 
anda farklı etnik özelliklerin 
sinerjisi aracılığıyla 
sanatsal mükem-
melliği göste-
ren, hepsini 
benzersiz 
bir sanat 
ifadesi 
ve 
karak-
teristik 
sıcak Bal-
kan miza-
cında birleşen 
Orkestra, şef ve 
keman virtüözü 
Andrea Nikolic yönetimindeki 
konsere, genç neslin önde gelen 
kemancılarından Laura Llozi’nin 
Vivaldi’nin Yaz Konçertosu 
yorumuyla başladı. 

6 yaşında konser verdi
Ardından 4 yaşından beri 

keman çalan, ilk konserini 
6 yaşında veren 16 yaşında 
kemancı Lana Zortan, orkestra 

ve genel sanat 
direktörü-piya-

nist Jovanka 
Visekruna 
Jankovic 

eşliğinde Ra-
vel’in “Tzigane” 

eserini çaldı. Ar-
dından Orkestranın 

mükemmel Mozart 
Re Majör Divertimento 

yorumu geldi. 

Alkışlar dinmedi 
Henüz 6 yaşında girdiği 

keman yarışmasında Altın 
Diploma kazanan 17 yaşındaki 
Milan Koselenec unutulmaz 
P. Sarasate “Zigeunerweisen” 
yorumuyla gönüllere taht kurdu. 
Dragon Suplevski’nin Makedon-
ya Kapriçyosu ve ardından peş 

peşe gelen Lana Zorjan ve Milan 
Kostelenec solistliğinde Sara-
satte “Navara” ve M. Krečić’in 
Lana Zorjan’a ithaf ettiği  “In a 
melting pot” geceyi sonlandırdı. 
Genç müzisyenlerin büyük ba-
şarısını dinleyiciler uzun süren 
alkışlarla ödüllendirdi.

 İzmir Kültür Sanat ve 

Eğitim Vakfı’nın (İKSEV), 
Eczacıbaşı Topluluğunun ana 
sponsorluğunda düzenlediği 37. 
Uluslararası İzmir Festivali, 26 
Temmuz Cuma günü Bergama 
Asklepion Tiyatrosunda yapıla-
cak Fazıl Say ve İZBB Ahmed 
Adnan Saygun Senfoni Orkestra-
sı konseri ile sona erecek.

Klasik müziğin genç 
dâhileri sahnedeydi

Uluslararası İzmir Festivali’nde sahneye çıkan, Balkanların önemli 
orkestralarından  Camerata Balcanica Ensemble, bünyesindeki genç solistlerin 

icra ettikleri eserlerle beğeni topladı, seyirci tarafından uzun süre alkışlandı

Timuçin
Çelebi
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İnternet

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

1878 yılında, Osmanlı İmparatorluğu ve 
Avrupa Devletleri arasında Berlin Antlaşması 
imzalandı. 

1937 yılında, 
Fransa, Hatay’ın ba-
ğımsızlığını resmen 
ilan etti.

1959 yılında, Trab-
zon’da bir Amerikan 
Hava Üssü kuruldu.

1938 yılında, Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO) 
kuruldu. 

Hatay resmen Hatay resmen 
bağımsız bağımsız 

Trabzon’a Trabzon’a 
ABD üssü ABD üssü 

Berlin Antlaşması imzalandıBerlin Antlaşması imzalandı

İlk Dünya İlk Dünya 
Kupası başladıKupası başladı

TMO kurulduTMO kuruldu

1930 
yılında,ilk 
Dünya Fut-
bol Şam-
piyonası, 
Uruguay’da 
başladı.

‘Yasa ile amaçlanan
vahşeti örtme çabası’
AK Parti’nin sokak 
hayvanlarıyla ilgili 
yasa tasarısının 
amacının vicdanlı 
insanları kandırmak 
olduğunu öne 
süren Angels Farm 
Sanctuary Kurucusu 
Sibel Çakır, “Bu 
çalışma, Adalet ve 
Kalkınma Partisi’nin 
kendi yaptığı 
usulsüzlükleri ve 
barınaklardaki vahşeti 
örtme çabasıdır” dedi

Adalet ve Kalkınma Parti-
si’nin (AK Parti) sokak 
köpekleri ile ilgili hazırla-

dığı kanun teklifinde sona gelindi. 
Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne 
(TBMM) sunulacak olan yasa tek-
lifinde, hayvan severler tarafından 
gösterilen tepki nedeniyle, ‘1 ay 
içinde sahiplendirilmeyen köpeklerin 
uyutulmasını’ öngören “İngiltere 
Modeli”nden vazgeçildi. AK Partili 
kaynaklara göre sokak köpekleri-
nin uyutulması ancak kuduz gibi 
bulaşıcı hastalık taşıyan ve rehabilite 
edilemeyen sokak köpekleri için 
uygulanacak. Öte yandan teklifte yer 
alan maddelere göre; başıboş sokak 
köpeklerini toplatmayan beledi-
ye başkanlarına 3 yıl hapis cezası 
getirilirken, evcil hayvanını sokağa 
atan vatandaşlara ise 60 bin TL para 
cezası uygulanacak.

Sokak hayvanlarının toplanıp 
barınaklarda tutulmasının hayvanlar 
için bir iyilik olmadığını belirten 

Angels Farm Sanctuary Kurucusu 
Sibel Çakır, tedavi için barınaklara 
alınan hayvanların tedavileri bitip 
kısırlaştırıldıktan sonra yeniden so-
kağa bırakılması gerektiğini söyledi. 
Çakır, hayvanların barınaklarda mut-
lu olmadığını vurgulayarak, özellikle 
belediye barınaklarının hayvanların 
kaliteli bir yaşam sürmeleri için 
tasarlanmış bir yer olmadığını kay-
detti.

‘Usulsüzlükler	örtülecek’
Siyasi partileri birbirinden ayır-

madığının altını çizen Çakır, “Bütün 
belediye barınaklarını incelediğimiz-
de en büyük sıkıntıların genelde AK 
Parti belediyelerinin barınaklarında 
çıktığını görüyoruz. Örneğin Konya 
Belediye Barınağı, AK Parti’nin 
elinde olan bir barınak. Türkiye’nin 
en büyük ve en çok imkan sağlana-
bilen barınağıdır. Aynı zamanda da 
hayvanlara en çok şiddet uygulanan, 
en çok hayvan öldürülen barınaklar-

dan bir 
tanesidir. 
Bu çalış-
ma, AK 
Parti’nin 
kendi yap-
tıkları usul-
süzlükleri ve 
barınaklar-
daki vahşeti 
örtme çabası-
dır” dedi.

Hayvanları 
uyutma yetki-
sinin belediye 
başkanlarına 
verilmesine tepki 
gösteren Çakır, 
“Belediye başkan-
ları, ‘Ben hapse 
gireceğime köpek 
ölsün, bana ne?’ diyecekler. Öl-
dürmeye dayalı bir hareket bu. Bu, 
sadece uyutulma kelimesini kaldı-

rıp değişik 
bir şekilde 

süsleyerek 
sunmak. Yani 

hayvanlarla 
alakalı hiçbir 

çalışma yapma-
yan, ama vicda-
nı olan toplumu 

susturabilme 
amaçlı bir çalış-

ma. Ancak vicdanı 
olan, uyutulmaya 

karşı olan sıradan 
bir vatandaş bunu 
bilmez. Hayvanların 

el bebek gül bebek 
bakılacağını düşü-

nürler, ama maalesef 
durum bu şekilde olma-

yacak” diye konuştu. 

	“İdari	ceza	silinir’
Evcil hayvanlarını sokağa terk 

edenlere verilecek para cezasını 
değerlendiren Çakır, “Hayvanlarını 
terk edenlere 60 bin TL para cezası 
verilecekmiş. Ama idari para cezası, 
adli para cezası değil. İdari para 
cezasından bizim ülkemizin insanı 
korkmaz. Bugün ceza yazılır, 3 ay 
sonra seçim olur, yönetimimiz bu 
idari cezayı siler. Vergi cezaları-
nın, trafik cezalarının silindiği bir 
ülkede bu cezalar mı silinmeyecek? 
Böyle bir yaptırım yok. Kesinlikle 
caydırıcı bir ceza değil. Bunların 
tamamı uydurma, hayvan nedir bil-
meyen vicdanlı insanları kandırma 
politikası” ifadelerini kullandı.

Sokak hayvanları ile ilgili dü-
zenlenen yasa tasarısı hakkında 
basın açıklaması düzenleyen İz-
mir Barosu avukatları, bu kanun 
teklifiyle 5199 sayılı kanunun 
altıncı maddesinin yürürlükten 
kaldırılacağını ve sokak hayvan-
larının kademeli olarak ‘uyutul-
ma’ adı altında öldürüleceklerini 
söyledi. İzmir Barosu’nun Hay-
van Hakları Komisyonu Üyesi 

Rojda Kuruş, “Adında hak geçen 
hiçbir yasanın öldürmekten taraf 
olamayacağını, önümüzdeki 
günlerde Meclis’ten geçmesi 
planlanan yeni yasanın altında 
imzası bulunan tüm sorumluların 
tarih boyunca halklar tarafından 
utançla anılmasına ve toplumsal 
belleğimizde yeni bir yaranın 
açılmasına izin vermeyeceğiz” 
dedi.

“Sokak hayvanları sahipsiz değildir”

ÖZEL
HABER
Sercan	Özipekçi

KONAK ilçesinde düzenlenen uyuşturucu operas-
yonunda, 3 şüpheli gözaltına alındı. Hakkında 41 yıl 
kesinleşmiş hapis cezası bulunan şüphelilerden M.V’nin 
polisleri görünce ateş edip, kaçmak isterken takiple 
yakalandığı belirtildi.

Asayiş Şube Müdürlüğü Güven Timleri Büro 
Amirliği ekipleri tarafından 10 Haziran tarihinde Konak 
bölgesinde uyuşturucu madde satışı yapan şüphelile-
re yönelik 3 adrese eş zamanlı operasyon düzenledi. 
Evlerdeki aramalarda ruhsatsız 3 tabanca, 1 pompalı 
tüfek,1 adet 72 santim uzunluğunda kılıç, 1 adet iki 
ucunda 25 santim bıçak olan zincir, 58 sentetik hap, 15 
gram metamfetamin, 2 hassas terazi ele geçirildi. G.S ve 
K.Y isimli şüpheliler, gözaltına alındı. Ayrıca operasyon 
yapılan adreslerden birinde hakkında 41 yıl kesinleşmiş 
hapis cezası bulunan M.V. polis ekiplerine ateş edip, 
kaçmaya çalıştı. Polis, peşine düştüğü M.V.’yi de yaka-
ladı. Polisteki işlemlerinin ardından adliyeye sevk edilen 
şüphelilerden G.S. ve K.Y., adli kontrol şartıyla serbest 
bırakılırken, M.V. tutuklandı. DHA

Güven Timi’nden operasyon:

3 GÖZALTI

Darbecilerin saldırdığı
odadaki izler korunuyor

FETÖ’nün suikast 
timinin, 15 
Temmuz gecesi 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 
Muğla’nın Marmaris 
ilçesinde konakladığı 
otele saldırı izleri 
muhafaza ediliyor
CUMHURBAŞKANI Recep 
Tayyip Erdoğan’ın Marmaris’te 
konakladığı otele gelen Fetullahçı 
Terör Örgütü (FETÖ) suikast timinin 
15 Temmuz 2016’da geride bıraktığı 
izler, üzerinden geçen 8 yılda olduğu 
gibi korunuyor.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 15 
Temmuz 2016’da darbe girişimi-
nin yaşandığı gün konakladığı ve 
buradan ayrılmasının hemen ardından 
FETÖ’nün suikast timinin saldırıda 
bulunduğu oteldeki tahribatın izleri, 
otel yönetiminin aldığı karar gereği 
tozuna dahi dokunulmadan, temizlik 
ve onarım yapılmadan duruyor.

Saldırının izlerini barındıran ve o 

gecenin ardından bir daha konaklama-
ya açılmayan 2 aile odası bölümleri, 
Anadolu Ajansı ekibince görüntülendi.

Temizlik	yapılmıyor	
Otel yönetimi, aldığı kararla 15 

Temmuz’un hafızalardan silinmemesi 
için hain saldırının izlerini barındıran 
odaları koruma altına aldı. Kullanıma 
açılmayan odalar, üzerinden 8 yıl geç-
se de darbe girişimi gecesi yaşananları 
tüm açıklığıyla gözler önüne seriyor.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın kaldığı 
oda, toplantı yaptığı ve o gece koruma 
polislerinin bulunduğu bina ile güven-
lik güçlerinin kaldığı, demir korkuluk-
larla muhafaza altına alınan odalarda 

temizlik dahi yapılmıyor. Saldırının en 
ağır yaşandığı odaların birindeki kırık 
pencereler ise dış cephenin kartonpi-
yerle kaplanmasıyla kamufle edilmiş 
durumda.

Kurşunlanmış kapı kilitleri, kapılar, 
kırık aynalar, parçalanmış eşyalar, 
kurşun deliklerinin yer aldığı duvarlar 
ve mobilyalar da darbecilerin hain 
saldırısının boyutlarını ortaya koyuyor.

Suikast timinin saldırısı sırasında 
çatışmanın yaşandığı otel odasında 
darbecilere karşı koyan bir koruma 
polisine ait kelepçe, kan izleri bulunan 
yatağın üzerinde dururken, bir kane-
penin üzerinde 18 kurşun izi dikkatleri 
çekiyor. AA

Sibel Sibel 
ÇakırÇakır
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BUCA Belediyesi, 11 Temmuz 1995’de Avrupa’nın tam 
göbeğinde tüm dünyanın seyirci kalarak izlediği Srebrenit-
sa Soykırımı’nda yitirilen 8 bin 372 can için anma töreni 
düzenledi. Adatepe Mahallesi’nde bulunan Srebrenitsa 
Anıtı önünde gerçekleştirilen törende konuşan Buca Bele-
diye Başkanı Görkem Duman, “Bugün burada Balkan-
ların acı hatıralarının bir temsilcisi olarak bulunuyorum. 
Mavi kelebeklerin bulduğu toplu mezarların yer aldığı 
Rumeli’den Anadolu’ya sığınan biri olarak bulunuyorum. 
Aliya’nın ‘Bugünler geçecek ama bizim hatırlayacağımız 
düşmanlarımızın acımasızlığı değil, dostlarımızın sessizli-
ğidir’ sözü kulaklarımızda küpedir. Dün olduğu gibi bugün 
de mazlumların yalnızlığı Mustafa Kemal’in hürriyetin 
başka milletlerden, kurumlardan beklenmemesi gerekli-
liğini bir kez daha ifade ediyorum. ” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Balçova Belediyesi vatandaşın şikayet ve taleple-
rine kısa sürede çözüm bulmak için çalışma başlattı. 
Başkan Onur Yiğit’in talimatıyla Halkla İlişkiler Biri-
mi güçlendirilirken kolay ulaşılan belediye modelini 
yaratarak hızlı çözüm ve iyi hizmetin hedeflendiği ifa-
de edildi.Vatandaş, sivil toplum kuruluşları temsilcileri 
ve esnafın kolay ulaşacağı sistem kuruldu.Telefon, 
mesaj, mail, web sitesi ve sosyal medya üzerinden 
gelen şikayet, talep ve önerileri ilgili müdürlüklere 
aktaran birim görevlileri, acil çözüm için de saha 
ekiplerini harekete geçiriyor. İlçe sakinlerinin Balçova 
Kaymakamlığı ve İzmir Büyükşehir Belediyesi ile 
temas kurmasını sağlayan ve köprü görevi gören 
Halkla İlişkiler Birimi, gazi ve şehit aileleri ile de sü-
rekli temas kuruyor. Balçova’da bulunan 110 gazi ve 
şehit ailesini arayan birim, istek ve taleplerini yerine 
getirmek için çalışıyor. Hızlı çözüm ve iyi hizmet 
hedefinde olduklarını belirten Belediye Başkanı Onur 
Yiğit, “Ulaşılabilir belediye olmanın gayreti içindeyiz. 
Vatandaşın muhatap bulması, sorununun hızlı şekilde 
giderilmesi en büyük amacımızdır. Balçova’mızı daha 
yaşanır, daha temiz ve güzel yapmanın ve bunun için 
gece gündüz çalışmanın sözünü verdik. ” diye konuş-
tu. HABER MERKEZİ

“Bize düşen, manevi
köprüler inşa etmektir”

Torbalı’da, can dostlar
için anlamlı imza

Balçova’da hedef; hızlı Balçova’da hedef; hızlı 
çözüm, iyi hizmetçözüm, iyi hizmet

Yerel yönetimler

KARŞIYAKA Belediyesi; 
Zübeyde Hanım Nikah Sarayı’nın 
yanında bulunan, zaman içinde 
simge haline gelen fakat geçtiğimiz 
yıllarda kaldırılan yüzük sembolünü 
kentle yeniden buluşturdu. Karşıyaka 
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal’ın 
talimatlarıyla harekete geçen beledi-
ye ekipleri, 15 gün içinde sembolü 
tamamladı. Karşıyaka Belediyesi’nin 
kendi atölyesinde, kendi personel-
leri tarafından sıfırdan hazırlanan 

yüzüğün yapımında demir ve metal 
kullanıldı. Zübeyde Hanım Nikah 
Sarayı’nda evlenen çiftlerin fotoğraf 
karelerini süslemek ve önemli 
günlerini en güzel şekilde ölümsüz-
leştirmek amacıyla hazırlanan yüzük, 
belediye ekipleri tarafından yerine 
monte edildi.Yüzüğün Karşıyaka ile 
özdeşleşmiş bir sembol olduğunu 
belirten Karşıyaka Belediye Başkanı 
Yıldız Ünsal, “Binlerce çiftin en 
mutlu günlerine tanıklık eden yüzük, 

Karşıyakamız ve Nikah Sarayımız 
için güzel bir simgeydi. Biz bu 
sembolü yaşatmak istedik. Tamamen 
kendi atölyelerimizde, kendi mesai 
arkadaşlarımızın özverili çalışmaları 
sonucunda 15 gün içinde sıfırdan 
hazırlanan yüzük sembolünü yeniden 
yerine kavuşturduk. Karşıyaka’nın 
yüzüğü, yeni evli çiftlerimizin en 
güzel fotoğraf karelerini süslemeye 
devam edecek” diye konuştu.   
HABER MERKEZİ

Karşıyaka’nın simge yüzüğü eski yerine geri döndü

Büyüksehir’denBüyüksehir’den
doga dostu tesisdoga dostu tesis
Hafriyat ve inşaat atıklarının özellikle ormanlık alanları tehdit etmesine karşı çevreci bir adım daha atan İzmir 
Büyükşehir Belediyesi, kuracağı tesisle atıkları yol dolgu malzemesi, parke, bordür üretiminde kullanılmak üzere geri 
dönüştürecek. 9 milyon ton kapasiteye sahip alan dolduğunda ağaçlandırılarak yeniden doğaya kazandırılacak

İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından kurulan 
moloz ve hafriyat atığı 

geri dönüşüm tesisleri 
sayesinde hem çevresel 
kirliliğin hem de gö-
rüntü kirliliğinin önüne 
geçilirken atıklar da 
ekonomiye kazandırılıyor. 
Özellikle ormanlık alanları 
tehdit eden kaçak hafriyat, 
inşaat yıkıntı atığı dökümüne 
karşı önlemler alan ve hafriyat 
sahalarının sayısını artıran İzmir Büyükşehir 
Belediyesi, bu sahaların içinde kurduğu 
tesislerde hafriyat atığı ve molozları geri 
dönüştürerek kentin yol altı dolgu ihtiyacını 
malzemelerden karşılıyor. Atık malzemeler 
parke, bordür üretiminde kullanılıyor. Haf-
riyat dolum sahası olarak kullanılan doğal 
yapısı bozulmuş eski taş ocakları depolama 
kapasitesini doldurduktan sonra ağaçlandı-
rılıyor. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi İklim 

Değişikliği ve Sıfır Atık Dairesi 
Başkanlığı son olarak Kemalpaşa 

Sütçüler Mahallesi’ndeki eski 
bir taş ocağı alanını hafriyat 

depolama ve inşaat yıkıntı 
atıkları geri kazanım tesisi 
kurmak için 5 yıl süreyle 

Orman Genel Müdürlü-
ğü’nden devraldı. 9 milyon 

ton hafriyat toprağı alabilecek 
kapasiteye sahip alan hizmete 

açılırken, İZBETON tarafından 
işletilecek geri kazanım tesisinin de 

önümüzdeki günlerde hizmete gireceği 
bildirildi. 

“Sonra rehabilite edilecek”
İzmir Büyükşehir Belediyesi İklim Deği-

şikliği ve Sıfır Atık Dairesi Başkanı Kemal 
Kılıç, kent açısından ciddi bir sorun olan 
kaçak moloz dökümlerini engellemek adına 
önemli çalışmalar yaptıklarını söyledi. Kılıç, 
“Milyonlarca metreküp hafriyat toprağı, 
ormanlarda, doğal alanlarda ciddi tahribata 

neden oluyor. Biz bunları yönetmeliklere, 
mevzuata ve bilimsel ilkelere uygun şekilde 
açtığımız sahalarda depoluyor, kurduğumuz 
tesislerde geri dönüşümünü sağlayarak 
ekonomiye kazandırıyoruz. Doğal yapısı 
bozulmuş eski taş ocaklarını 
ardından ağaçlandırarak 
kentimize kazandırıyoruz. 
Kemalpaşa Sütçüler’deki 
bu taş ocağı alanını da 
aynı şekilde rehabilite 
edeceğiz” dedi. İzmir 
Valiliği’nin 30 Ekim 2020 
İzmir depreminin ardından 
bu alanı olası bir depremde 
enkaz atıklarının döküleceği 
rezerv alan olarak belirlediğini de 
anlatan Kılıç; buraya işletmelerin, beledi-
yelerin, inşaat firmalarının alım kriterlerine 
uygun şekilde atık getirebileceğini söyledi. 

“Yeşil alanlar çoğalacak”
İZBETON Çevre Yönetim ve Kalite 

Kontrol Şube Müdürü Kübra Şaş Bıçakçı da 

kuracakları inşaat yıkıntı atığı geri kazanım 
tesisisin kapalı sistem çalışacağını söyledi. 
Şaş Bıçakçı, “Toz bastırma sistemleri kuru-
larak toz olmaması için gereken önlemleri 
alacağız. Atıklar eleklerden geçtikten sonra 

boyutlandırılacak ve ilk olarak dolgu 
malzemesi olarak üretilecek. Alan-

da çalışmalar tamamlandığında 
üst örtü olarak 2 metre bahçe 

toprağı serilecek. Park ve 
Bahçeler Dairesi Başkanlığı 
ile sahanın ağaçlandırılması 

için ortak çalışma yürüteceğiz. 
Orman Bölge Müdürlüğü’nün 

izin verdiği ve kabul ettiği ağaç 
türleri ile ağaçlandırıldıktan sonra 

saha yeniden Orman Bölge Müdür-
lüğü’ne devredilecek. Yaptığımız çalışmalar 
sayesinde, kentte yeşil alanları çoğaltıyoruz. 
Yurttaşlarımızın nefes alacağı bölgeler ya-
ratıyoruz. Hem şehrimizi hem de doğamızı 
koruyarak, gelecek nesillere yaşanılabilir bir 
dünya bırakmayı hedefliyoruz” diye konuş-
tu. HABER MERKEZİ

Bornova’da asfalt 
REKORU KIRILDI
SOKAKTAKİ tüm asfaltın kazınarak 
yenilendiği asfalt serimi çalışmaları 
Evka-3, Beşyol, Kemalpaşa ve Kazım 
Dirik mahallelerinde yapıldı. Hafta 
başından bu yana Gaziosmanpaşa’da 
devam eden serim çalışmaları, önü-
müzdeki hafta Kızılay Mahallesi’nde 
ardından da Yeşilçam ve Sarnıç mahal-
lelerinde yapılacak. Bornova Beledi-
yesi serimin yanı sıra toplamda 224 
ayrı sokakta 1.425 ton asfalt kullanarak 
yama ve tamir gerçekleştirdi. Aynı süre 
içinde toplamda 59 ayrı sokakta 3 bin 
metrekare beton yol, 215 farklı sokakta 
toplam 2.600 metrekarelik kilit taşı ve 
bordür tamiratı yapıldı.

“Rekor noktasına geldik”
Bornova Belediye Başkanı Ömer 

Eşki, Bornova’daki yol sorununu en 
aza indirmeyi hedeflediklerini ifade 
ederek, “En önemli şikayet konularının 
başında yollar ve kaldırımlar geliyordu. 
Bornova gibi pek çok büyümekte olan 
ilçelerde yol sorunu tamamen sıfır ol-
maz. Fakat kabul edilebilir bir noktaya 
indirmek için gece gündüz çalışıyoruz. 
Bunun için Meclis’ten yetki aldık, 
makine ve araç parkımıza büyük bir 
yatırım yapacağız” dedi. Başkan Eşki, 
“Daha dar sokaklarda ve daha serim 

işlemi yapabilen ikinci bir 
finişer alacağız. Finişerlere 
asfalt malzemesini taşıyacak 
kamyonlar, silindir, kepçe 
ve daha fazla noktada beton 
yol yapabileceğimiz beton 
kamyonları da geliyor. Yol 
tamiratına büyük hız katan 2 
asfalt robotu alıyoruz. Kilit 
taşı, bordür ve beton ekiple-
rinin sayılarını da arttırarak 
2 noktası serim olmak üzere 
12 farklı noktada eş zamanlı 
çalışma yapabileceğiz. ” dedi.  
HABER MERKEZİ

  

      Karşıyaka-Şemikler Mahallesi, 26L-IVb pafta, 3097,3098,3099,5528 ve 5530  
nolu parsellere uygulanan 1926 nolu parselasyon planı ve dağıtım cetveli Karşıyaka 
Belediye Encümeninin 28/03/2024 gün, 86978074/662 sayılı kararı ile uygun görülerek, 
İzmir Büyükşehir Belediye Encümeninin 06/06/2024 gün ve 96772592.302.03-01.343 
sayılı kararı ile onaylanmıştır.
      3194 sayılı İmar Kanununun 18.maddesine göre hazırlanan parselasyon planı 
ve dağıtım cetveli ilgililerin tetkiki için Karşıyaka Belediyesi Etüt Proje Müdürlüğünde 
08/07/2024 tarihinden itibaren bir ay süre ile askıya asılmıştır. Bu sürenin bitiminde 
1926 nolu parselasyon planı tescil için Karşıyaka Tapu Müdürlüğüne gönderilecektir.
      3194 sayılı yasanın 19.maddesine göre duyurulur.
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KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKANLIĞI’NDAN

GÜZELBAHÇE Belediyesi, Güzelbahçe’de yaşayan 
özellikle köylü kadınların hayatını kolaylaştırmak için 
salça ve üzüm sıkma makinası aldı. Payamlı Köyü’ne 
Meclis üyeleri ile birlikte giden Güzelbahçe Belediye 
Başkanı Mustafa Günay, makinaları kadınlara teslim 
etti. “Bu işin hakkından siz gelirsiniz. Siz üreteceksi-
niz biz sizden alıp satacağız. Makine bizden, ürünler 
sizden, satması da bizden” diye konuştu. Günay, “Seçim 
sürecinde özellikle köylerimizden salça ve üzüm sıkma 
makinesi talebi gelmişti. Biz de çok geç olmadan bu 
talebi yerine getirmek için hemen harekete geçtik. 
Arkadaşlarımız makineyi aldı, biz de meclis üyelerimizle 
birlikte köylülerimizle bir araya geldik. Artık rahat bir 
şekilde makinelerini istedikleri şekilde kullanabilirler. 
Tabi bu talep köylülerimizden geldi. Onların kullanımına 
verdik. Güzelbahçeli vatandaşlarımızdan da talep gelirse 
onlarında kullanımına vereceğiz. Bizim için tabi ki bir 
gurur çünkü projelerimizden birini daha hayata geçirdik. 
Emeği geçen tüm meclis üyelerime teşekkür ediyorum. 
Halkımız ne istiyorsa onu yapmaya devam edeceğiz. 
Üreten sizlersiniz, yöneten de sizler olacaksınız. Siz 
üretin biz ürettiklerinizi sizden alıp pazarlayıp satalım” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ

Günay: “Ürünler sizden
satması da bizden”

TORBALI Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü 
can dostlar için çalışmalarını sürdürüyor. Başta sokak 
hayvanları olmak üzere bakıma muhtaç olan can dostlar 
için birbirinden önemli projeleri hayata sokan Torbalı 
Belediyesi, Hayvan Arama Kurtarma Derneği ile işbirliği 
protokolü imzaladı. Torbalı Belediye Başkanı Övünç 
Demir ve Hayvan Arama Kurtarma Derneği Başkanı 
Sibel Altun’un imzaladığı protokol, yaşanacak afetlerde, 
kurtarılacak hayvanların tedavisi, geçici bakımı, sahipleri-
nin bulunması ya da yeniden sahiplendirilmesi konusunda 
işbirliği yapılacak.Protokol kapsamında Hayvan Arama 
Kurtarma Derneği, belediye personellerine eğitimler 
vererek yaşanacak afetlerde en hızlı ve doğru şekilde 
müdahale edilmesini sağlayacak. Öte yandan kısa süre 
içerisinde ise ilçede Türkiye’de bir ilk olacak olan Hayvan 
Kurtarma Tatbikatı düzenlenecek. Can dostlar için önemli 
projeleri hayata sokmaya devam edeceklerini belirten 
Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir, “Belediye olarak 
can dostlarımızın yanında olmaya devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Kemal Kemal 
KılıçKılıç

Kübra Kübra 
Şaş Şaş 
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ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
ile Dünya Bankası arasında imzalanan protokole 
göre İzmir’in, ‘İklim ve Afetlere Dayanıklı Şehirler 
Projesi’ kapsamında pilot il seçilmesinin İzmir için 
kentsel dönüşümün önünü açacağına vurgu yapan 
sektör temsilcileri, evini yenilemek isteyenlere de 
fırsat doğduğunu ifade etti. Tanyer Yapı Yönetim 
Kurulu Başkanı Münir Tanyer, “Açıklanan kentsel 
dönüşüm kredisi hem İzmir hem de sektör için 
çok önemli. Evini yenilemek isteyen vatandaşların 
krediye daha rahat ve uygun koşullarda ulaşması 
durağanlaşan yapı sektörü için önemli bir destek 
sağlayacak” dedi. Sirius Yapı A.Ş. Yönetim Kurulu 
Başkanı Barış Öncü ise, “Açıklanan kredi desteği 
yaraya merhem olmakla birlikte sektörün gene-
line hitap etmiyor. Kentsel dönüşüm için krediye 
ihtiyacı olan vatandaşlarımız için ise önemli bir 
fırsat sunuyor. Bu kredi yaklaşık 5 bin konutun 
dönüştürülmesi için yeterli olacaktır” dedi. Gözde 
Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Op. Dr. Kenan Kalı 
ise, “Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın İzmir’i pilot 
il olarak seçmesi çok olumlu bir adım. İzmir’de 
konut stoğu hem eski; hem de depremler nedeniyle 
binalar yorgun. Kentsel dönüşüm sağlam konutlarda 
yaşamak isteyenler için bir fırsat sunuyor” ifadeleri-
ni kullandı. HABER MERKEZİ

SAGREX Salihli Tarım, Hayvancılık Makinala-
rı, Teknolojileri ve Yem Fuarı 20-22 Eylül 2024 
tarihlerinde gerçekleşecek. Sektör profesyonel-
leri, Salihli Ticaret Borsası önderliğinde EFR 
Fuarcılık’ın çok sayıda kurumun işbirliğiyle 
organize edeceği SAGREX ile yeni başarılara 
imza atacağı görüşünde birleşiyor. Manisa ile 
Salihli’nin sadece tarımsal üretimiyle değil, aynı 
zamanda bu ürünlerin işlenmesi ve pazarlan-
masıyla da önemli bir yere sahip olduğunu 
belirten Salihli Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Yetiş Aksoy, “Bugün sadece kaliteli mal 
üretip pazara sürmek; başarı elde etmek ve satış 
yapabilmek için yeterli değil. Çiftçimizin daha 
düşük maliyetle daha yüksek kalitede üretim 
yapabilmesi gerekir. Bunu yapabilmek gelişmiş 
ekipmanlarla sağlanabiliyor. Çiftçimizin doğru 
ekipmanı edinmesi açısından tarım fuarları farklı 
ürün ve hizmetlerin alternatifleriyle birlikte ince-
lenebilmesi fırsatını sunuyor. Seçkin firmalardan 
oluşacak katılımcılarımız sektörel gelişim için 
kritik öneme sahip bir platformu oluşturacaklar. 
Sektörün nabzı 3 gün süreyle Salihli’de atacak” 
dedi. HABER MERKEZİ

HAZİNE ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, sosyal 
medya hesabından mayıs ayı ödemeler dengesi verile-
rine ilişkin paylaşım yaptı. İstikrar, güven ve dayanık-
lılığın arttığına, cari açığın önemli bir sorun olmaktan 
çıktığına, dış borcun milli gelire oranının düştüğüne 
ve rezerv birikiminin hızlandığına işaret eden Şimşek, 
“Yıllık cari açık mayısta 25,2 milyar dolarla Haziran 
2022’den sonraki en düşük seviyesine geriledi. Cari 
açıktaki düşüşün yanı sıra olumlu dış finansman gö-
rünümü devam ediyor” değerlendirmesinde bulundu. 
Şimşek, yılın ilk 5 ayında portföy girişinin 19,1 milyar 
dolara ulaştığına dikkati çekerek şunları kaydetti: 
“Bankacılık ve reel sektörün uzun dönem dış borç 
çevirme oranları geçen sene ocak-mayıs dönemindeki 
yüzde 97 ve yüzde 73 seviyesinden bu yılın aynı dö-
neminde sırasıyla yüzde 160 ve yüzde 123’e yükseldi. 
Cari açığın milli gelire oranının ikinci çeyrekte yüzde 
2,5’in altına gerilemesini bekliyoruz. Yapısal reform-
larla ekonomik dönüşümü gerçekleştirerek sürdürü-
lebilir cari açığa ulaşacağız. Böylece ülkemizin dış 
finansman ihtiyacını kalıcı olarak düşüreceğiz.” AA

İzmir yapı sektöründe
‘pilot il’ sevinci

“Tarım sektörünün nabzı 
Salihli’de atacak”

“Cari açık, 2022’den beri
en düşük seviyeye geriledi”

Mehmet Mehmet 
ŞimşekŞimşek

31 Ağustos tarihinden itibaren yüksek 
güvenlik sistemine (GSR) sahip 

sıfır araçlar satılamayacak. Daha önce 
uygulamaya 7 Temmuz’da geçileceği 
açıklanırken eldeki sıfır araç stoğunun 
eritilmesi için bu karar 31 Ağustos’a 
ertelenmişti. 1 Eylül’den itibaren GSR 
sistemli araçlar yaklaşık 2 bin euro daha 
pahalı olarak satılacak. Sıfır araç satıcı-
ları ellerindeki araçları biran 
önce satmak için kampan-
yalar düzenleyip fiyatları 
indirirken ikinci el pa-
zarında ise yaprak kı-
pırdamıyor. İzmir’in 
en büyük açık oto 
pazarı konumunda 
bulunan Otokent’in 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Feyzi Demir, 
“Geçen sene bölgemizde 6 
bin araç satış için sergilenir-
ken bu yıl satılmadığı ve her 
geçen gün yeni araç geldiği için bu sayı 
8 bini buldu. Yine geçtiğimiz yıl günde 
550-600 civarında araç satarken bu yıl 
rakam 250-300’e kadar düştü. Çoğu iş-
letme haftayı tek bir satış bile yapmadan 
kapatıyor” diye konuştu.

“Koyacak yer kalmadı”
İkinci el piyasasında yaklaşık 4 

aydır işlerin çok durgunlaştığını aktaran 
Demir, “Geçen sene herkesin işi 10 
numaraydı. Ama şimdi satılık araçları 
koyacak park yerimiz kalmadı. O kadar 
dolu yani. Araç fiyatları da biraz düştü. 
500 bin liraya satılan araç, 
vatandaş paraya sıkıştığı için 
bir kaç hafta içinde 450’ye 
sonra 400’e iniyor” 
ifadelerini kullandı. 
Araç alım satım işini 
52 senedir yaptığını 
sözlerine ekleyen 
Otokent Başkanı 
Feyzi Demir, bugüne 
kadar böyle kötü bir or-
tam yaşamadıklarını; araç 
fiyatlarının da ne olacağını 
tahmin edemediği için ‘alın’ 
veya ‘satın’ diyemeyeceğini aktardı.

Aniden karar değişti
Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) 

Meclis Üyesi Arda Yüksel ise Otomo-
tiv Distribütörleri Derneği (ODD) ile 
yetkililer arasında ‘uygulama tarihi’ 
konusunda görüşmelerin devam ettiğini 
anlattı. Bu geçişin ani yapılmasından 

kaynaklı sıkıntılar yaşandığına dikkat 
çeken Yüksel, “Asgari düzeyde olması 
gereken yasal güvenlik önlemlerini içe-
ren homologasyon düzenlemesi her yıl 
yapılıyor. Türkiye bunu bir sene geriden 
gelerek yapıyordu. Otomobil distribütör-
leri ve üreticileri de kendine buna göre 
planlıyordu. Fakat bu kez bakanlık 2 ay 
kala bir senelik süreyi kullanmayacağını 
açıkladı. Sorun da bundan çıktı. Zira 
ciddi oranda üretim ve bayilere mal 
girişi olmuştu” ifadelerini kullandı.

Satılamayanlar filoya
Alınan kararın ülke için bir ilk 

olduğunun altını çizen Yüksel, 
“Bir anda, hiç söylemeden 

telafisi olmayan bir sürede 
açıklanan değişiklikten 

kaynaklı bir kriz çıkmış 
oldu. Ağustos sonuna 

kadar satılamayan 
araçlar ise ikinci el 

olarak satılabilecek. 
Bunları filo şirketleri 

alır diye tahmin ediyo-
rum” şeklinde konuştu. 

ODD’nin, uygulamanın yine 
eskisi gibi olması için giri-

şimlere devam ettiğini söyleyen Yüksel, 
“İstediğimiz şey, alınan kararların bir 
sene sonra devreye girmesi. Çünkü bu 
otomotiv üretim işi 1 aylık, 2 aylık ma-
nevralarla yürütülecek bir sektör değil. 
Avrupa Birliği yeni uygulama için 7 
Temmuz 2024’te uygulamaya geçiyorsa 
bizim yine bir sene sonra yani 7 Tem-
muz 2025’te geçmemiz gerek” dedi.

TÜTÜN sektörü, 2024 yılının ilk yarısında 451 
milyon dolarlık ihracat performansıyla 2023 yılının 
ilk yarısındaki ihracat seviyesini korumayı başardı. 
Tütün sektörü 2024 yılının ikinci yarısında gerçek-
leştireceği ihracatlarla yılsonunda 1 milyar dolar 
ihracat hedefliyor. Ege Tütün İhracatçıları Birliği 
verilerine göre; yaprak tütün ihracatı yüzde 21’lik 
artışla 107,6 milyon dolardan 130,6 milyon dolara 
çıkarken, sigara ihracatından 218 milyon dolar, 
nargilelik tütün ihracatından 38 milyon dolar döviz 
getirisi sağlandı. Diğer tütün ürünleri ihracatından da 
65 milyon dolarlık ihracat kayda alındı. 2023 yılında 
ihracatta yüzde 11’lik artış hızı yakaladıklarını ve 
922 milyon dolar döviz getirisi sağladıklarını dile 
getiren Ege Tütün İhracatçıları Birliği Başkanı Ömer 
Celal Umur, 2024 yılının ikinci yarısında yapacakla-
rı ihracatla 1 milyar dolar ihracat hedefine ulaşmaya 
çalışacaklarını kaydetti. Tütün sektörünün ihracat 
geliri yanında sağladığı istihdam ve vergi geliriyle 
Türkiye için kritik bir sektör olduğunun altını çizen 
Umur, “Türkiye, dünya tütün üretiminde yedinci sı-
rada yer alırken, oriental tütün üretiminde ise dünya 
lideri.” şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Tütün ihracatında 
hedef; 1 milyar dolar TİCARET Bakanlığı’nın deste-

ğiyle ve oda-borsaların katkılarıyla, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) tarafından 2021 yılında 
Amerika Birleşik Devletleri’nin 
(ABD) Şikago kentinde açılan, 
Türkiye Ticaret Merkezi’nin (TTM) 
tanıtımı İzmir’de yapıldı.  Türk 
sanayicisi ve tacirinin ürünlerini 
ABD pazarına taşımak ve orada 
kalıcı olmasını sağlamak üzere 10 
bin metrekarelik bir alanda faaliyet 
gösterecek TTM’nin Genel Müdürü 
Volkan Palaz, İzmirli iş insanlarına 
detaylı bir sunum gerçekleştirdi. 
TOBB Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı ve Ege Bölgesi Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başka-
nı Ender Yorgancılar, “Yaklaşık 
28 trilyon dolarlık milli geliriyle 
dünyanın en büyük ekonomisi olan 
ve ihracatımızda 2. sırada yer alan 
ABD’ye ihracat hedefleyen firmala-
rımızı;  Türk firmalarına ticari çözüm 
ortağı olarak; hukuki, mali, mevzuat 
desteği hususlarında ve pazara giriş 

sürecinde ihtiyaç duyulan kapıdan 
kapıya lojistik, depolama hizmetleri 
konularında önemli fırsatlar sunan,  
TOBB’un ilk TTM’si, TTM Şikago 
hizmetlerinden  yararlanmaya davet 
ediyorum” dedi.

“Sayıları artmalı”
TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve 

İzmir Ticaret Borsası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Işınsu Kestelli,  ‘TOBB 
Ticaret Merkezleri Chicago Projesi, 
işletmelerin birçok kaygısını aşmak 
üzere kurgulanmış çok önemli bir 
hamle’ derken, İzmir Ticaret Odası 
Meclis Başkanı Selami Özpoyraz, 

“Alt yapı, iş geliştirme ve depolama 
gibi hizmetlerin yanı sıra uçtan uca 
lojistik süreçlerinin yönetilmesi 
aşamasında da firmalarımıza destek 
sağlayan Chicago Ticaret Merkezi, 
firmalarımızın ihtiyaç duyabileceği 
her türlü hizmetin tek noktadan 
temin edilmesine aracılık ediyor. 
Müşteri temasları, şirket ziyaret-
leri, fuarlar, fiyatlandırma ve satış 
bağlantılarının yapılması başta 
olmak üzere iş geliştirme sürecinin 
her adımında üye firmalara yardımcı 
oluyor” dedi. Ege İhracatçı Birlikleri 
Koordinatör Başkanı Jak Eskinazi, 
“Geçtiğimiz senelerde ABD Ticaret 
Bakanı Türkiye’yi ziyaret etti ve 
ABD-Türkiye arasında ticaret hac-
mini 100 milyar dolara çıkarılması 
planlandı. Bu hedefi tutturmak için 
çok sıkı çalışmalıyız ve çok iyi lobi 
yapmalıyız. ABD’de rekabetçili-
ğimizi olumsuz etkileyen gümrük 
vergisi sisteminin bizim lehimize 
olması için çalışmalar yürütmeliyiz.” 
dedi. HABER MERKEZİ

TOBB’dan, ABD’yeTOBB’dan, ABD’ye
‘Ticaret Köprüsü’‘Ticaret Köprüsü’

‘İkinci el’ krizde
‘sıfır’cı sevinçte
Yeni güvenlik önlemlerine sahip olmayan araçlar 1 Eylül’den itibaren satılamayacak. Sıfır araçlardaki indirim kampanyaları 
satışları artırırken yeni dönemde fiyatlar ortalama 2 bin euro artacak. Kampanyalar nedeniyle ikinci elde satışlar yarıya indi

Piyasanın koşulları belirlediğini o 
nedenle 1 Eylül’den itibaren fiyatlarda 
ne denli bir değişiklik olacağına dair 
bir şey söyleyemeyeceğini belirten 
Yüksel şöyle konuştu: “Türkiye ciddi bir 
ekonomik krizden geçerken son 2 ayda 
otomobil piyasası satış rekoru kırıyor. 
Bu satışların altındaki sebep de eldeki 

ürünleri eritmek için yapılan indirim-
ler. Hala hazırda fiyatlar uygun. 31 
Ağustos’tan sonra satılacak arabaya 
yeni güvenlik özellikleri ekleneceği için 
bunun bir bedeli olacak. Fakat önceki 
yıllarda bu değişiklikler ortalama 2 
bin euro civarında fiyat değer artışı 
yaratıyordu.”

2 bin euro artabilir

TÜİK verilerine göre Nisan 
ayından Temmuz başına kadar 
sıfır otomobil satışları her ay bir 
önceki aya göre yüzde 30-35 aralı-
ğında artarak devam etti. Haziran 

ayında satılan sıfır araç sayısı ise 
76 bin oldu. Yılın ilk 6 ayında ise 
1.2 milyon aracın trafiğe kaydı ya-
pılırken bu rakam geçen yılın aynı 
dönemine oranla yüzde 30 arttı.

Sıfır’da satış 3’te 1 arttı

Arda Arda 
YükselYüksel

Feyzi Feyzi 
DemirDemir

ABD’nin Şikago kentinde açılan, Türkiye Ticaret Merkezi’nin (TTM) tanıtımı İzmir’de 
gerçekleşti.  Açılan merkezin, Türk ürünlerinin ABD pazarına taşınmasını kolaylaştıracağına 

vurgu yapılırken, bu tür merkezlerini sayısının artması gerektiği ifade edildi

Ömer Celal Ömer Celal 
UmurUmur

Barış Barış 
ÖncüÖncü

Kenan Kenan 
KalıKalı

Münir Münir 
TanyerTanyer

ÖZEL

Murat Ervin
HABER
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Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın: 2060964)

T.C.
KARABURUN

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2024/3 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET 
HABER SİTESİ İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış 
olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/3 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Karaburun İlçe, TEPEBOZ Mahalle/Köy, Karakuyu Mevkii, 
159 Ada, 106 Parselde 746,38 m2 yüzölçüm ve Zeytin Ağaçlı Tarla vasfı ile kayıtlıdır. 
Parsel mahalle merkezine 350 metre, ilçe merkezine 9,5 km ve denize kuş uçuşu 900 
metre mesafededir. Parselin kadastral yolları yoktur, parsel üzerinden Enerji Nakil 
Hattı geçmektedir. 
Adresi : Tepeboz Mahallesinde Tarla Karaburun / İZMİR
Yüzölçümü : 746,38 m2  
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu : Parsel, 15.03.2019 tarih 30715 sayılı resmi gazetede yayımlanan 
823 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı ile Karaburun-Ildır Körfezi Özel Çevre Koruma 
Bölgesi içerisinde kalmaktadır.    1/100.000 ölçekli İzmir- Manisa Bölgesi Çevre Düzeni  
Planına göre, 1/100000 Ölçekli Çevre Düzeni Planının uygulaması Bakanlık yazısıyla 
durdurulmuştur.  
Kıymeti : 1.510.260,00 TL
KDV Oranı  : %10
Kaydındaki Şerhler: 

Artırma Bilgileri 

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 29/08/2024 - 10:03
---------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati         : 05/09/2024 - 10:03

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 03/10/2024 - 10:03
---------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati         : 10/10/2024 - 10:03

(İİK m.114 ve m.126)           26/06/2024
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Örnek No:55*

İzmir’de uzun yıllardır çözüm bek-
leyen ve planlama sürecinde sona 

gelinen İnciraltı bölgesi için kritik bir 
toplantı gerçekleşti. Kentin en önemli 
noktalarından biri olan ve Çevre, Şe-
hircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
tarafından Sağlık Turizmi alanı olarak 
belirlenen İnciraltı’nda planlama 
süreci devam ederken planlara dava 
açan kurumlardan biri olan İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi ile İnciraltı arsa 
sahipleri bir araya geldi. Egemenlik 
Binası’nda gerçekleştirilen toplantıda 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay İnciraltı Gelişim Derneği 
Başkanı Tayfun Karabulut ve dernek 
yönetimini ağırlarken, toprak sahipleri 
Başkan Tugay’dan destek istedi. 

Tugay, ‘yeni plan’ dedi
Yaklaşık 1 saat süren toplantının 

ardından açıklamalarda bulunan 
İNGEDER Başkanı Tayfun Karabulut, 
Cemil Tugay’ın mevcut planları kabul 
etmediğini belirterek, “Başkanımız 
Cemil Tugay’la görüştük.  Kendile-
riyle hem İnciraltı toprak sahiplerinin 
mevcut durumunu, bölgenin geldiği 
durumu ve bugüne kadar planlama 
süreçlerinde yaşadığımız serüveni 
anlattık. Ve bu serüvenle özellikle son 
5 yılda İzmir Büyükşehir Belediye-
si’yle İzmirli toprak sahipleri olarak 
yaşadığımız mağduriyeti aktardık. 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı ile yapı-
lan planların bölgede yarattığı olumlu 
katkıyı anlattık ve İzmir Büyükşehir 
Belediyesinin katkılarını ve başkanı-
mızın katkılarını rica ettik.  Başkanı-
mız bu süreçte olmayacağını çünkü bu 
plana karşı olduklarını ve bu tutumla-
rını devam ettireceklerini söylediler. 
Cemil Bey bize yeni bir plan çalışması 
yapmak istediklerini, bu yeni bir plan 
çalışması içerisindeyken de neler 
yapılması gerekiyorsa bakanlıkla ve 
toprak sahipleriyle beraber yapabile-
ceğini ama bu planı kabul etmedikle-
rini söyledi. Biz bunu kesinlikle kabul 
etmedik. Bizim elimizde bir plan var. 
Ciddi aşamalarla bu plan meydana 

geldi. Ve bugün İzmir’in kabul ettiği 
bir plan bu plan... Bu plandan vaz-
geçmemizin söz konusu olmadığını 
kendisine de söyledik. Biz planımıza 
sahip çıkıyoruz. İnciraltı’nın bir tane 
planı vardır. Ama şundan biz eminiz ki 
bu planla ilgili bir kusur varsa bakan-
lıkla görüşülebilir. Bir tadilatlar varsa 
yapılabilir. Ama başkanımız bunun 
tadilatla giderilmeyeceğini, tadilatta 
olmayacağını ifade etti. Bizler toprak 
sahipleri olarak Büyükşehir Beledi-
yesi’nin yanında olarak ve bu süreci 
bakanlıkla görüşerek bu tadilatların 
yapılabilmesinin İzmir’e daha büyük 
katkı sağlayacağını belirttik. Ken-
disi yeni bir plan istediği çağrısını 
yineledi. Ve bizler de kendisinden 
bunu kabul etmediğimizi söyledik ve 
ayrıldık” dedi.

“Kaybedecek zaman yok”
Kapıların tamamen kapandığını be-

lirten Karabulut, “Şu kapılar tamamen 
kapandı. Büyükşehir yeni bir plan 
istiyor. Artık İzmir’in ve İzmir’in top-
rak sahiplerinin kaybedecek zamanı 
yoktur. Bizim artık yılların sonunda 
elimizde bir planımız var. Hukuksal 
anlamda bir sorun teşkil etmeyen bir 

planı kesinlikle bu saatten sonra geri 
vermeyeceğiz” diye konuştu. Hangi 
gerekçeler ile planın kabul edilmediği 
sorusuna da yanıt veren Karabulut, 
“Dava dilekçelerine yazdığı noktalar-
da üst ve alt ölçekli planlarda uyuşma-
ması, Turizm Bakanlığı’nın önerile-
rinin olması… Yani bunlar aslında 
bürokratik anlamda tamamlanabilecek 
süreçler. Ama bu planı sıfırdan yap-
mak demek İzmir’in yılları ve toprak 
sahiplerinin yılları demek.  Şehrin 
göbeğinde düşünün ki son 32 yılın en 
düşük emsali verilmiş. Kimsenin sesi 
çıkmamış. Bir kat, iki kat var, turizm-
de üç kat var… Sağımızda, solumuzda 
gökdelen olmasına rağmen bizler ke-
sinlikle bu planın yanında olduk. Sa-
dece bürokratik konulardan dolayı ben 
bu planın karşısında oluyorum demek 
bize göre uygun değildir. Kendisine de 
bunu ifade ettim” diye konuştu.

“İzmir, teşekkür borçlu”
İnciraltı arsa sahiplerini nelerin 

beklediğini sorulması üzerine Ka-
rabulut, “İnciraltı ve Bahçelerarası 
toprak sahipleri olarak zaten düne 
kadar maalesef Büyükşehir Beledi-
yesi yanımızda değildi. O süreçler-

de zaten hep karşımızda durdular. 
Zaten bir davaları vardı.  Biz toprak 
sahipleri olarak hiçbir şey kaybetme-
dik. Ama biz istedik ki bir kazanım 
sağlayalım. Hatta başkanımızı da biz 
bölgeye davet ettik ama başkanımız 
‘Size yeni planla gelirim’ dedi. Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı şu an 18 
uygulama sürecine girmiş durumda. 
Bu süreç tüm İzmir’in katılımlarıyla 
ilerliyor. Büyükşehir Belediyesi’nin 
bu konuda katılımları oluşsaydı 
gerçekten daha pozitif bir yaklaşım 
olurdu. Çünkü yatırımcı İzmir’e 
nitelikli, yatırımcı çekemiyoruz diye 
bizler şikayet ediyoruz.  Kavgalı eve 
gelin gelmez. Neden biz kavga ede-
lim? Fikirlere, düşüncelere elbette 
ki saygımız var. Ama şunu unutma-
sınlar ki İzmir bize teşekkür borçlu. 
Çünkü o bölgeyi yıllardır koruyan, 
kollayan bugünkü Kültürpark’tan 
sonra ikinci yeşil alan olmasını 
sağlayan, sağlamasına katkı koyan 
bizler toprak sahipleriydik. Ve bugün 
de daha iyi bir  yaklaşımı olmasını 
isterdik.  Olsun, canları sağ olsun.  
Bizler de bu süreçlerde inşallah 
elimizden geldiği kadar İzmir’e katkı 
sağlayacağız” dedi.

İnciraltı planına
‘Tugay’ vetosu

Bakanlık tarafından, Sağlık Turizmi alanı olarak belirlenen İnciraltı planlarına destek için görüştüğü 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay’dan ‘Bu plana karşıyız, yeni plan yapacağız’ karşılığını 
alan İnciraltı hak sahipleri, “Planlardan vazgeçmiyoruz. Planımıza sahip çıkıyoruz” diye karşılık verdi

Mutlu DUMAN

Cemil Cemil 
TugayTugay

Tayfun Tayfun 
KarabulutKarabulut

CHP Parti Sözcüsü Genel Başkan 
Yardımcısı ve İzmir Milletvekili Deniz 
Yücel, sosyal medya hesabı üzerin-
den AK Parti iktidarını eleştiren bir 
video paylaştı. Yücel’in videosunda 
şu ifadeler yer aldı: “22 yıllık AKP ve 
Erdoğan yönetiminin Türk Lirası’nın 
değerini ne hale getirdiğini her gün acı 
bir şekilde yaşıyoruz. Türk Lirası’nın 
satın alma gücü ne kadar düştüyse Tür-
kiye Cumhuriyeti Pasaportunun vize 
alım gücü de o kadar düştü. Schengen 
istatistiklerine göre; Vize serbesti-
sinin konuşulmaya başlandığı 2013 
yılından bu yana, Türkiye Cumhuriyeti 
Vatandaşları tam 619 milyon Euro vize 
ücreti ödedi. Bugünkü kurla 22 milyar 
liradan fazla bir para Schengen vizesi 
için vatandaşlarımızın cebinden çıktı. 

Geçtiğimiz yıl yaklaşık 170 bin vize 
başvurumuz reddedildi. Aralarında 
Almanya, Yunanistan ve Fransa’nın 
da olduğu en fazla vize başvurusu 
reddeden ülkelerin, vatandaşlarımızdan 
topladığı vize başvuru bedeli 468 mil-
yon TL. Parayı bastırana vatandaşlık 
dağıtan AKP ve Erdoğan yönetimi bir 
de bu vatandaşlara ad soyad değiştir-
me hakkı verdiği için, başta Avrupa 
ülkeleri olmak üzere birçok ülkeden 
vatandaşlarımız vize alamıyor.”

“Ayağa kaldıracağız
“Aralarında sanatçılarımız, spor-

cularımız, akademisyenlerimiz, iş 
insanlarımızdın da olduğu birçok vatan-
daşımız müsabakalara, konferans ve 
seminerlere, fuarlara katılmak için dahi 
vize alamıyorlar. Yurttaşlarımızın vize 
başvurularına en fazla ret veren Alman-
ya, Fransa, Yunanistan ve Hollanda gibi 

Avrupa Birliği ülkelerinin vatandaşları 
ülkemize pasaportla, vizeyle değil kim-
likleriyle hatta ve hatta süresi geçmiş 
kimlikleriyle dahi gelip kalabiliyorlar. 
Pasaport, vize, para birimi tıpkı bayrak 
gibi bir ülkenin egemenlik sembolleri-
dir.  Ülkelerin onurudur. Paramızı pul 
edenler, pasaportumuza not defteri mu-
amelesi yaptıranlar bilerek ve isteyerek,  
kasten ve alenen milli onur ve haysiye-
timizi ayaklar altına almıştır. 

Şimdiye kadar hiçbir hükümet Türk 
Pasaportunun değerini AKP hükü-
metleri kadar düşürmemişti. Şimdiye 
kadar hiçbir hükümet dünya kamuoyu 
nezdinde ülkenin imajını bu kadar sars-
mamıştı. AKP hükümetinin artık halk 
nezdinde vizesi dolmuştur. Ekonomi-
den sağlığa, güvenlikten dış politikaya 
kadar, uçurumun kenarına getirdiğiniz 
ülkemizi size rağmen yeniden ayağa 
kaldıracağız.” HABER MERKEZİ

“AK Parti hükümetinin
halkta vizesi doldu”

Sosyal medya hesabından 
‘Türk Lirası’nın satın alma 
gücü ne kadar düştüyse, 
Türkiye Cumhuriyeti 
Pasaportu’nun vize 
alım gücü de o kadar 
düştü’ diyen CHP Parti 
Sözcüsü Deniz Yücel, 
“AKP hükümetinin de 
artık halk nezdinde vizesi 
dolmuştur” diye konuştu

Deniz Deniz 
YücelYücel

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu, 
partisinin Isparta İl Başkanlığı’nı ziyaret etti. Bu-
rada gündeme dair çarpıcı açıklamalarda bulunan 
Dervişoğlu, parti oy oranının bazı anketlerde 
düşük gösterilmesi ile partide yaşanan kopmalarla 
ilgili, “Bunlar normaldir. Biz siyasi bir yolculuğa 
çıktık. Ayrıca anketler söylediğiniz gibi kabus 
haberler vermiyor. Yerel seçimlerden sonra belki 
uyguladığımız yanlış stratejiler ve yanlış kararlar 
nedeniyle ki bunun sorumlusu hepimiziz... Bugün 
ciddiye alınan kamuoyu araştırmalarında İYİ 
Parti’nin oyları, bizim görevi teslim aldığımız 
güne bakarsanız 3 misli artmış durumda. İYİ Parti 
içinde birtakım istifalar da var, doğru. Keşke bu 
istifalar olmasaydı diyorum ama istifa tek taraflı 
bir karardır. Partimiz yükselmeye devam ediyorsa 
bu istifalardan olumsuz bir biçimde etkilenmediği-
mizin sonucu çıkıyor. Bir kısım insanlar çanta-
larını alıp gidebilir ama bize insanların çantaları 
değil gönülleri lazımdır. Gönlü bizde olanlarla 
yolculuğumuzu sürdürüyoruz. Bu iradeyi gösteren 
arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

Dervişoğlu: “İYİ 
Parti’nin oyları 

3 misli arttı”

Müsavat Müsavat 
DervişoğluDervişoğlu

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdo-
ğan, NATO Devlet ve Hükümet Başkanları 
Zirvesi için gittiği ABD’nin başkenti Washing-
ton’dan İstanbul’a geldi. Özel uçak “TUR” ile 
Atatürk Havalimanı’na gelen Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’ı, İstanbul Valisi Davut Gül, AK Parti 
İstanbul İl Başkanı Osman Nuri Kabaktepe ve 
diğer ilgililer karşıladı. Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan ile eşi Emine Erdoğan, Dışişleri Bakanı 
Hakan Fidan, Milli Savunma Bakanı Yaşar 
Güler, MİT Başkanı İbrahim Kalın, Cumhur-
başkanlığı Özel Kalem Müdürü Hasan Doğan, 
Cumhurbaşkanı Dış Politika ve Güvenlik 
Başdanışmanı Büyükelçi Akif Çağatay Kılıç, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkan Yardımcısı 
Çağatay Özdemir de yurda döndü. AA

Cumhurbaşkanı Erdoğan 
ABD’den, yurda döndü

Recep Recep 
Tayyip Tayyip 
ErdoğanErdoğan
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İNSANLIK tarihinin en büyük trajedilerinden biri olan 
Srebrenitsa Katliamı’nın 29. yıldönümünde Konak’ta 
anma etkinliği düzenlendi. 

Konak Belediyesi’nin Konak Kent Konseyi ve 
Gültepe Makedonya Göçmenleri Kültür ve Dayanışma 
Derneği ile birlikte düzenlediği anma töreninde konuşan 
Konak Belediye Başkanı 
Nilüfer Çınarlı Mutlu, 8 
bin 372 Boşnak sivilin 
katledildiği Srebrenitsa 
Katliamı’nı kınayarak, 
“Bugün insanlık tarihinin 
en karanlık dönemlerinden 
birini anmak üzere burada-
yız. 29 yıl önce Avrupa’nın 
tam ortasında Birleşmiş 
Milletler’in güvencesine 
sığınan insanların nasıl katledildiğini gördük, inanama-
dık, bugün de inanamıyoruz. O bir soykırımdı” dedi. 

Yapılan konuşmaların ardından kortej oluşturularak 
Gündoğdu Meydanı’na yürüyen katılımcılar, soykırım 
kurbanlarının anısına denize karanfil bıraktı.   
HABER MERKEZİ 

MUĞLA Büyükşehir Belediyesi Tıbbi Aromatik 
Bitkiler ve Yerel Tohum Merkezi'ndeki Distilas-
yonTesisi'yle bugüne kadar 12 çeşit tıbbi-aromatik 
bitkiden piyasa değeri yaklaşık 3 milyon TL olan 

773 litre uçucu yağ ve 
48.7 ton bitki hidrosolü 
elde edildiği bildirildi.

Muğla'da tarıma, üre-
ticiye yaptığı yatırımlarla 
dikkat çeken, yenilikçi 
projeleri Muğla'ya 

kazandıran Büyükşehir Belediyesi 2018 yılında 
hizmete açtığı Tıbbi Aromatik Bitkiler ve Yerel 
Tohum Merkezi Distilasyon Tesisi ile de üreticiye 
kazandırmaya devam ediyor. Bugüne kadar 184 
vatandaşın hem ürettiği hem de doğadan toplanan 
lavanta, kekik, okaliptüs, nane, adaçayı başta olmak 
üzere 12 çeşit tıbbi-aromatik bitkiden toplamda 773 
litre uçucu yağ elde etti. Elde edilen uçucu yağın 
yanında kekik suyu, lavanta suyu gibi 48,7 ton 
bitki hidrosolü üretildi. Distilasyon tesisi sayesinde 
piyasa değeri yaklaşık 3 milyon TL olan uçucu yağ 
ve bitki hidrosolü elde edildiği belirtildi. DHA

Manisa’nın Demirci ilçesinde hayırsever Ayşe 
Koçyiğit ilçe hastanesine YAG lazer cihazı bağışın-
da bulundu.

Demircili hayırsever 91 yaşındaki Ayşe Koçyi-
ğit'in Demirci Devlet 
Hastanesine aldığı göz 
YAG lazer cihazı Koç-
yiğit’in oğlu Hüseyin 
Koçyiğit tarafından De-
mirci Devlet Hastanesi 
Başhekimliğine teslim 
edildi.Demirci Devlet 
Hastanesi Başhekimi 
Levet Onat, hastaneye 
yapılan cihaz bağışından dolayı Hüseyin Koçyiğit'e 
plaket takdim ederek, teşekkür etti.

Demirci Belediye Başkanı Erkan Kara, Koçyiğit 
ailesine teşekkür ederek, "Demircili hayırseverlerin 
başta hastanemiz olmak üzere memleketimiz adına 
duyarlı oldukları için mutluyuz." dedi. AA

Srebrenitsa’da yaşamını
yitirenler Konak’ta anıldı

Muğla’da şifalı bitkiler 
uçucu yağa dönüşüyor

Hayırseverden devlet 
hastanesine 
cihaz bağışı

‘Egzotik türler artıyor‘Egzotik türler artıyor
yerli balıklar azalıyor’yerli balıklar azalıyor’
İKÇÜ’den Dr. Öğretim Üyesi Erhan Irmak,”Deniz suyu sıcaklığının artışı, balon balığı ve aslan 
balığı gibi egzotik türlerin sayısında artışa neden oluyor. Daha önce akvaryumlarda görmeye 

alıştığımız aslan balığının, Süveyş Kanalı'ndan geçerek batıya doğru yayılışı arttı" dedi

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi'nden 
(İKÇÜ) Dr. Öğretim Üyesi Erhan Ir-
mak, deniz suyu sıcaklığının artması 

ile Akdeniz ve Ege'de egzotik türlerin 
çoğaltıldığına, yerli balık türlerinin de 
azaldığına dikkati çekip, "Deniz suyu 
sıcaklığının artışı, balon balığı ve aslan 
balığı gibi egzotik türlerin sayısında ar-
tışa neden oluyor. Daha önce akvaryum-
larda görmeye alıştığımız aslan balığı, 
Süveyş Kanalı'ndan geçerek batıya doğru 
yayılışı arttı" dedi.

Deniz suyu sıcaklığının yükselme-
sinin yanı sıra kirlilik ve aşırı avcılık 
denizde yaşayan canlıları olumsuz etki-
liyor. Sıcaklıkların artmasıyla Akdeniz 
ve Ege Denizi'nde egzotik türlerde artış 
yaşanırken, yerli balık türlerinde azalış 
gözlemleniyor. İKÇÜ Su Ürünleri Fa-
kültesi Dr. Öğretim Üyesi Erhan Irmak, 
denizdeki sıcaklıkların zaman zaman 
normallerin dışına çıkabildiğini belirtip, 
"Balıklar da soğukkanlı canlılar olduğu 
için çok küçük sıcaklık değişimlerden 
bile etkilenmekte. Havaların ve deniz su-
yunun ısınması ile kıtalar arası deniz olan 
Akdeniz'e farklı canlı türlerinin geçişleri 
sağlanabiliyor. 

Çizgili ton balığı arttı 
Kızıldeniz'e bağlı olduğumuz Süveyş 

Kanalı'ndan geçiş yapan canlılar ise 
genelde tropikal kökenli. Dolayısıyla 
deniz suyu sıcaklığının artışı, balon 
balığı ve aslan balığı gibi egzotik türlerin 
sayısında artışa neden oluyor. Daha önce 
akvaryumlarda görmeye alıştığımız aslan 
balığı, Süveyş Kanalı'ndan geçerek batı-
ya doğru yayılışı arttı. Böylece Akdeniz 
genelinde, Güney Ege'yi dahil edersek 

egzotik türler yayıldı" dedi.
Küresel ısınma nedeniyle artan diğer 

bir deniz canlısının 'Katsuwonuspelamis' 
denen çizgili ton balığı olduğunu söy-

leyen Dr. Öğretim Üyesi Irmak, "Biraz 
daha ılıman suları seven bir türdür. Çok 
fazla görülmezken; sıcaklıkların artışı ile 
yaklaşık son 7-8 senedir sularımızdaki 

miktarında artışlar görüldü. Bu artışın 
tek sebebini küresel ısınmaya bağlamak 
doğru olmayabilir. Mevcut ortamda 
aynı boya ve aynı yaşam koşullarına 
sahip ekolojik istekleri gereği aynı besin 
gruplarından beslenen ve benzer gruptaki 
balık türlerinden olan tombik, yazılı 
orkinos, tülina veya orkinos gibi türlerin 
azalması çizgili ton gibi bazı balık türle-
rin artışına neden oluyor" diye konuştu.

Temel sebep kirlilik 
Sıcaklıkların yanı sıra deniz kirli-

liği ve aşırı avcılığın da balık türlerini 
etkileyen önemli konulardan olduğunu 
belirten Dr. Öğretim Üyesi Irmak, şunları 
söyledi:

"Yaklaşık son 25-30 yıldır deniz-
lerimizde bir kirlilik artışı söz konusu. 
Bunun en büyük sebebi de kıyısal bölge-
lerin çok fazlaca işgal edilmiş olması ve 
yerleşim yeri olarak kullanılıyor olması. 
Çünkü ne kadar insanlık aktivitesi olur-
sa, o kadar kirlilik de artıyor. Deniz 
suyundaki sıcaklığın da artışının temel 
sebeplerinden bir tanesi ise karasal kay-
naklı deniz kirliliğinden oluşan türbidite 
artışı. Dolayısıyla denizlerimizde bahsi 
geçen 2-3 derecelik artışlar, bu kirlilikten 
kaynaklı bir artış. Deniz suyu ne kadar 
bulanık olursa, güneş radyasyonundan 
kaynaklı sıcaklık artışı o kadar fazla ola-
caktır. Anlattığımız tüm etmenler soğuk 
seven türlerin azalmasına neden oluyor. 
Mezgide Ege Denizi ve İzmir civarında 
rastlanırken; şu an daha kuzeye giderek 
kuzey Ege'de sıkışmış durumdalar. Çün-
kü soğuk seven türler yaşam koşulları 
değiştiği için Ege Denizi'nin kuzeyine 
doğru gidiyor." DHA

En büyük problemlerden 
birinin de aşırı avcılık olduğunun 
altını çizen Dr. Öğretim Üyesi 
Irmak, "En önemli ekonomik 
deniz balıklarından olan lüfer 
ve palamut, Ege Denizi'ne 
eskisinden daha az geliyor. 
Ticari değeri yüksek olan bu 
iki tür en ufak balıkçıdan en 
büyüğüne kadar sezon açıldığında 
yakaladıkları ilk balıklardır. 
Lüfer ve palamut üremesini 

Karadeniz'de gerçekleştirdikten 
sonra Ege Denizi'ne geliyor. Aşırı 
avcılık nedeni ile bu türlerin 
yavruları boğazlardan çıkıp, 
göçünü tamamlaması gerekirken; 
boğazdan dahi çıkamıyor. 
Dolayısıyla popülasyonda ciddi bir 
düşüş oluyor. Öngörüm, bu senede 
palamut olmayabilir ya da sezon 
çok kısa sürebilir. Popülasyonun 
kendisini toparlaması bir 4-5 sene 
alabilir" dedi.

'Palamut popülasyonunda 
ciddi düşüş olabilir'

Didim’e İngiliz ve Didim’e İngiliz ve 
Almanlardan yoğun ilgiAlmanlardan yoğun ilgi

Dünyaca ünlü Altınkum Plajı'nın da bulunduğu 13 mavi bayraklı plajıyla "deniz, kum, güneş" isteyen 
tatilcilerin gözde rotalarından olan Didim, bu sezon İngiliz ve Alman turistlerden yoğun ilgi görüyor
AYDIN'IN turistik ilçelerin-
den Didim, İngiliz ve Alman 
turistlerin yoğun talebiyle 
hareketli bir sezon geçiri-
yor.Turkuaz rengi koyları 
ve dünyaca ünlü Altınkum 
Plajı'nın da bulunduğu 13 
mavi bayraklı plajıyla "deniz, 
kum, güneş" isteyen tatilcilerin gözde 
rotalarından olan Didim, Apollon 
Tapınağı ve Milet Antik Kenti'yle de 
kültür turizminde öne çıkıyor.

Geleneksel olarak İngiltere pazarın-

dan yoğun ziyaretçi çeken kent, 
aynı zamanda yaşamlarını 
burada sürdürmek isteyen 
çok sayıda İngilize de ev 
sahipliği yapıyor.Bu yıl 

yabancı turist sayısının arttığı 
ilçedeki otellerde, İngilizlerin 

yanı sıra Alman turistlerin de yoğun 
talebiyle doluluk önemli ölçüde arttı.

Yüzde 90 doluluk 
İlçedeki 5 yıldızlı bir otelin işletme-

cisi Burak Karakaya, temmuz ayında 

otelin tamamen dolu olduğunu, ağustos 
ayı için de yüzde 90 seviyesinde 
olduklarını ancak son dakika rezervas-
yonlarıyla bunun da dolacağını tahmin 
ettiklerini söyledi. Didim Belediye 
Başkanı Hatice Gençay da ilçenin 
ağırladığı yabancı turist sayısının geçen 
yıla göre arttığını, 700-800 bin civarın-
da olan yıllık ortalama turist sayısının 
yıl sonunda 1,5 milyonun çok üzerine 
çıkacağına inandığını belirtti.Didim’de 
tatilini geçiren turistler de memnuniyet-
lerini dile getirdi.  AA

Erhan Erhan 
IrmakIrmak

Hatice Hatice 
GençayGençay

EGE Üniversitesinde (EÜ) "15 Temmuz Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü" dolayısıyla anma programı düzenlen-
di.15 Temmuz Anıtı'ndaki törende, EÜ Rektörü Prof. Dr. 
Necdet Budak'ın anıta çelenk sunması sonrasında saygı 
duruşunda bulunuldu. İstiklal Marşı'nın ardından, 15 
Temmuz şehitleri için Kur'an-ı Kerim okundu.

Budak, yaptığı konuşmada, 15 Temmuz'daki hain 
darbe girişiminin, Türkiye'nin deneyimlediği diğer 
darbeler ve darbe girişimlerinden farklı olarak, halkın 
şanlı direnişi ve ortak iradesiyle başarısızlığa uğratıldı-
ğını söyledi.

Budak, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
önderliğinde bağımsızlığı, vatanı ve demokrasisi için tek 
yürek olan Türk milletinin meydanları doldurarak ortaya 
koyduğu iradeyle hain darbe girişimini bertaraf ettiğini 
vurguladı.Daha sonra "Milli Birlik ve Beraberlik Yürü-
yüşü" gerçekleştirilen programa katılanlar, 15 Temmuz 
Şehitleri Hatıra Koruluğu'na karanfil bıraktı.

EÜ Fen Fakültesi Konferans Salonu'nda "Demokrasi 
ve Milli Bilinç Paneli" de gerçekleştirildi. Ayrıca salonu-
nun fuaye alanında "15 Temmuz Şehitlerimize Minnet 
ve Saygıyla" başlıklı fotoğraf sergisi ziyarete açıldı. AA

EÜ’de 15 Temmuz 
anma programı

Necdet Necdet 
BudakBudak
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Metehan gitti, Altınordu kasayı doldurdu
TFF 2’nci Lig ekiplerinden 
Altınordu, geçtiğimiz günlerde 
sürpriz bir şekilde takımdan 
ayrılıp 1461 Trabzon ile anlaşan 
Metehan Yılmaz’ın transferin-
den 9 milyon TL bonservis geliri 
elde etti. Kırmızı-lacivertliler, 
kaptan Metehan’ın gidişiyle bu 

yaz dönemindeki ilk oyuncu 
satışını gerçekleştirdi. Genç orta 
saha oyuncusunun sözleşme-
sinin 2025 yılında sona erecek 
olması nedeniyle yönetim 
Metehan’ın gidişine onay verdi. 
Yeni sezon öncesi gurbetçi ve 
altyapı oyuncularından oluşan 

bir takım kuran İzmir temsil-
cisinde futbolcu satışlarının 
sürebileceği öğrenildi. Özellikle 
milli takımlarda görev yapan 
kaleci Mert, stoper Hasan, orta 
saha oyuncuları Ege ve Sami’yi 
izleyen kulüplerin olduğu belir-
tildi. DHA

Nesli Balcı Yılmaz

Filenin 
Sultanları

Olimpiyat yolunda
balcinesl@gmail.com

Sevdiğim ve takip ettiğim iki spor dalı voleybol ve 
futbolda önemli organizasyonlar birbirini takip 
ediyor. Kadın ve Erkek Voleybol Milli Takımı ile 

Milletler Ligi’nden sonra A Milli Futbol Takımı ile 
Avrupa Şampiyonası heyecanı yaşadık. Şimdi sahne-
de tekrar Filenin Sultanları var. 

Esasında birçok sporcumuz Paris 2024 Olimpiyat-
ları’nda yarışacak. Fakat takım sporu olarak yine gö-
zümüz voleybolda olacak. Milletler Ligi’nde istediği 
başarıyı elde edemeyen voleybolcularımızdan bu kez 
farklı bir sonuç bekliyoruz. 

Çalışmalarını bir yandan sürdüren Filenin Sultan-
ları’nın olimpiyat kadrosu da açıklandı. Simge Aköz, 
Ayça Aykaç ve İlkin Aydın kadroda yer almadı. Bu 
kadroda birkaç değişiklik dikkatimi çekti. Özellik-
le libero Simge Aköz, 7 yıl sonra ilk kez bir resmi 
organizasyonda Milli takım forması giyemeyecek. 
Kaptan Eda Erdem ise kariyerinde üçüncü kez 
Olimpiyat Oyunları’nda mücadele edecek. Herkesin 
merak ettiği Hande Baladın ile Zehra Güneş bireysel 
çalışmalarına devam ediyor. Bu ikilinin sakatlığını 
tamamen atlatıp maçlarda yer almasını bekliyorum. 
Bu arada ilk kez Olimpiyat heyecanı yaşayacak 
sporcularımız da var. Baş Antrenör Daniele Santarelli 
ile birlikte Melissa Vargas, Derya Cebecioğlu, Gizem 
Örge, Beyza Arıcı ve Elif Şahin bu turnuvayı ilk defa 
deneyimleyecek. 

26 Temmuz’da başlayacak bu büyük organizas-
yonda A Milli Kadın Voleybol Takımımız, C Gru-
bunda mücadele edecek. 29 Temmuz’da Hollanda, 1 
Ağustos’ta Dominik ve 4 Ağustos’ta da İtalya ile karşı-
laşacak olan Filenin Sultanları, bu zorlu maraton için 
21 Temmuz’da Paris’e hareket edecek. 

Kısaca gruptaki şansımızı değerlendirmek isti-
yorum. Dişimize göre görünen takımlar arasında ilk 
öne Hollanda ve Dominik çıkıyor. Milletler Ligi’nde 
bu takımlarla rahat bir şekilde mücadele edebildik. 
Hatta İtalya da bizim dengimiz ekiplerden. Biraz 
dikkatli olabilirsek bu kez bir başarıya kalayacağımızı 
düşünüyorum. 

Olimpiyatın başlamasına yaklaşık iki haftadan az 
bir süre kaldı. Ve bu büyük organizasyon başlarken 
yine bir değerlendirme yaparız. 

İZMİR’İNİZMİR’İN
AVRUPAAVRUPA

EMR Windsurf ve Yelken Kulübü, Fransa’da 
düzenlenen IQ FoilYouth ve Junior Avrupa 
Şampiyonası’nda rüzgar gibi esti. Dünyanın 

birçok ülkesinden sporcunun 
yarıştığı şampiyonaya Milli 
Takım’da yer alan 6 sporcusu 
ile katılan EMR WindsurfSailing 
Club yine tarih yazdı. Kulüp spor-
cusu Parla Kabasakal, U15 Kızlar 
Kategorisi’nde ‘Avrupa Şampi-
yonu’ olarak İzmir’i gururlandırdı. 
Ancak İzmir’in Parla’sı bunanla da 
yetinmedi. Zorlu geçen U17 katego-
risinde de Avrupa üçüncüsü olarak 
kürsüye çıkmayı başardı. Parla’nın bu 
başarısı aynı zamanda yeni bir rekoru 
da getirdi. Çünkü bugüne kadar U15’de 
şampiyon olan sporcuların U17’de elde 
ettiği en iyi derece 8’incilik olurken 
İzmir’in Parla’sı, kürsüye çıkarak madal-

yanın sahibi oldu. 

“Gurur duyuyoruz”
Milli Sporcu Parla 

Kabasakal, geçen yıl 
İtalya’daki 2023 Techno 

293 Avrupa Şampiyona-
sı’nda, U13 Kızlar Katego-
risi’nde önce Avrupa Şampi-

yonluğunu ardından da Dünya 
Şampiyonluğunu ilan etmişti. 

Kabasakal “Bana destek olan 
aileme, antrenörlerime ve 

kulübüme teşekkür ediyorum” 
dedi. EMR WindsurfSailing Club 
Başkanı Kadri Özkan, “Türkiye 

denizde daha çok parlamaya de-
vam edecek. Sporcularımızla gurur 

duyuyoruz” dedi.   
HABER MERKEZI

Emr Windsurf ve Yelken Spor 
Kulübü Sporcusu Parla 
Kabasakal, Fransa’da 

gerçekleşen IQ FoilYouth 
ve Junior Avrupa 

Şampiyonası’nda, U15 
Kızlar Kategorisinde 
Avrupa Şampiyonu 
olurken, U17 Kızlar 

Kategorisinde 
Avrupa 

Üçüncüsü oldu

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Şampiyon 
Avcısı olarak anılan 

Kulüp Antrenörü Emirşah 
Polat da “Sporcularımız Tür-

kiye’de ve dünyada elde ettikleri 
bu büyük başarılarla bizlere büyük 
gurur yaşatıyor. Sporcularımız ve 
aileleriyle yürüttüğümüz güzel 
işbirliği sayesinde yeni başarılara 

koşmaya devam edeceğiz. 
Emek veren herkesi kut-

luyorum” dedi. 

“Yeni başarılara
 koşacağız”

PARLA’SIPARLA’SI

 SAMP SAMPiiYONUYONU

KIZLAR OYNADI
dostluk kazandı
DR. Behçet Uz Rekreasyon 
Alanı’nda düzenlenen turnuvalar 
boyunca U13 klasmanında 9, U15 
klasmanında 12 takım mücadele 
etti.Rekabet dolu anların yaşandığı 
turnuva renkli görüntülerle sona 
erdi. İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Ertuğ-
rul Tugay ile İzmir Amatör Spor 
Kulüpleri Federasyonu Başkanı 
Efkan Muhtar sporcuları tek tek 
tebrik ederek başarılı olan takımla-
ra kupalarını verdi. İzmir Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Ertuğrul Tugay, İzmir 

Büyükşehir Belediyesi olarak 
kentte spor yapma kültürünü yay-
gınlaştırmak ve sporcu yetiştirmek 
için önemli çalışmalar yaptıkları-
nın altını çizerek, “Kız çocukları-
mızı spora teşvik etmek amacıyla 
düzenlediğimiz kız futbol ligimizi 
büyük bir coşkuyla tamamladık. 
Velilerimiz de turnuva boyunca 
çocuklarına ve takımlara destek 
vererek bu heyecana ortak oldu. 
Turnuvaya katılan tüm sporcuları 
yürekten kutluyorum. Her birine 
spor hayatlarında başarılar diliyo-
rum” dedi. HABER MERKEZI

Genç sporcuların, yarışmacı ruhtan 
ziyade sportmenliği öne çıkararak oynadığı 
müsabakalarda sporun birleştiriciliği ve 
sağlıklı yaşam için oynadığı önemli rol ön 
planda tutuldu. Pek çok branşta uluslararası 

başarılar kazanan yeni sporcular yetiştir-
mek ve antrenman olanaklarının artırıl-
ması amacıyla yapılan karşılaşmalar, tüm 
takımların dostluk içinde kucaklaşmasıyla 
sona erdi. 

Sporun birleştiriciliğiSporun birleştiriciliği

Göztepe, Diouf’la
yolları ayırdı

SÜPER Lig’de yeni sezona Slovenya’da yaptığı 
kampla hazırlanan Göztepe, golcü oyuncusu Ma-
meDiouf ile yollarını resmen ayırdı. Önceki gün-
Kenneth Obinna Mamah ile vedalaşan 
sarı-kırmızılılar bir yabancı futbol-
cusunu daha gönderip kontenjana 
yer açmış oldu. Geçen sezon çok 
büyük umutlarla Göztepe’ye 
transfer olan 36 yaşındaki 
Senegalli Diouf sadece 
13 maça çıkabildi. 
13 müsabakada 
2 gol kaydeden 
deneyimli golcü 
ardından sakatlık 
yaşadı ve sezonu kapattı. 
Şu ana kadar Messaoudi, Lis, Ma-
mah, Diouf, Tarkan, Atınç, Celil, Ümit, 
Fıratcan, Ensar ve Tugay ile 
yollarını ayıran Göztepe’de 
başka futbolcularla da vedala-
şılması bekleniyor. DHA

TFF 2’nci Lig ekiplerinden Altay’da şirketleşme kararı sonrası 
yatırımcılarla temaslar sürerken, önceki gün 3 kişilik bir heyetin 
kulübün Gaziemir Vali Kutlu Aktaş Tesisleri’ni ziyaret ettiği 
öğrenildi. Fransız bir kadının, Türk erkek danışmanı ve bir çe-
virmenle birlikte tesisin içini gezip, sahaları incelediği belirtildi. 
Altay’ın futbol şubesine talip olan 10 kişilik yatırımcı grupta 
hakim hisseye sahip olmak isteyen iş insanının Melik Ramisoğlu 
olduğu belirtilirken, tesisleri gezen kadının Ramisoğlu’nun Fran-
sa’da faaliyet gösteren inşaat şirketindeki bir çalışanı olabileceği 
ifade edildi. Yatırımcı grubun önümüzdeki hafta yine tesisleri 
ziyaret edip yeni sezon hazırlıklarına başlayacak siyah-beyazlı 
takımla bir araya gelmesi bekleniyor. DHA

Altay’ın tesislerine 
sürpriz inceleme


